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 ו ק ו ל פ ר ו ט 

 

 2023[ אישור תקציב המועצה לשנת 1]

 

טוב אז ערב טוב לכולם, אני מתכבדת לפתוח את הישיבה שלא מן המניין   לין קפלן ]ראש המועצה[:

. לקראת הישיבה הזו הוגש לכם גם עדכון 2023קציב המועצה לשנת  הרביעית במספר לאישור ת

 יש איזה בעיה עם הווידיאו. -תקציב, וזה בעקבות הצורך

 מסדרים בעיה טכנית. * 

טוב אז ערב טוב לכולם, אני מתכבדת לפתוח את הישיבה שלא מן המניין,    לין קפלן ]ראש המועצה[:

הישיבה עדכון תקציב בעקבות הצורך לקחת אדריכל   . הגשנו לקראת2023הרביעית, לאישור תקציב  

או אדריכלית. זה קשור לקצב הדיור המואץ שאנחנו נמצאים בו שמשליך על גידול במטלות הפיתוח 

של המועצה כמו גם קבלת הקול הקורא לדרך הראשונים, הקמת גני מועצה בהמשך, זכינו בקול  

משימה   שהיא  איזה  זו  שגם  המחנה  בית  לשימור  מרכז  קורא  של  נדרש  תכנון  לפתחנו,  שתעמוד 

היישוב ועוד. בגדול האדריכל ברשות אחראי על העיצוב האורבני, על המרחב הציבורי, ותכלולם עם  

וליווי התכנון והבנייה הציבוריים על כל היבטיהם והוא מביא   מדיניות התכנון העירונית, קידום 

ה היות ומדובר על מימון מקרן הנדסה ניתן  זווית עיצובית שהיא שונה מזווית של מהנדס. מעבר לז

יהיה להגדיל גם את התקציב של אחזקת הגנים, אלדד אתה רוצה להוסיף משהו בהקשר הזה לפני  

 שעוברים לתקציב? 

כן, רק אני אציין שבהתאם להנחיות משרד הפנים ניתן בעצם לממן סך הכנסות   אלדד חזי ]גזבר[:

אלף שקלים    235-אחוזים זאת אומרת שאם אנחנו פה הגדלנו ב  15של אגף ההנדסה, בתוספת של  

גני    35אז אנחנו בעצם יכולים לתקצב ממימון הקרנות עוד   אלף שקלים שייעדנו אותם לאחזקת 

 ילדים. זה הכול. 

 - יש שאלות על השינוי הספציפי הזה? אוקיי. אז  ]ראש המועצה[: לין קפלן

 הישיבה מוקלטת בווידאו בזמן אמת, התמלול נעשה לצרכי נוחיות חברי המועצה בלבד.  
 מחייב הינו צילום הוידאו הנמצא באתר המועצה הרשמי ומהווה את תוכן הישיבה. 

 הישיבה מוקלטת בווידאו בזמן אמת, התמלול נעשה לצרכי נוחיות חברי המועצה בלבד.  
 מחייב הינו צילום הוידאו הנמצא באתר המועצה הרשמי ומהווה את תוכן הישיבה. 
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רק להבין. הוספת מקרן ההשבחה בעצם להנדסה לטובת התקציב השוטף    מירב דין ]חברת מועצה[: 

 ומזה אתה לוקח גם על ההוצאות גנים.

 אלף שקלים.  35נכון.  אלדד חזי ]גזבר[:

ב עצמו, עדכנתי בשלושת הישיבות הקודמות  אוקיי. אז בעניין התקצי   לין קפלן ]ראש המועצה[: 

באריכות על התהליך שקדם לבניית התקציב. קיבלתם הרבה מאוד חומרים, התקיימו גם ישיבות  

עם גזבר המועצה למי שביקש, גם עינת וגם דודו קיימו פגישות. מנהלת הלשכה שלי ניסתה לקבוע  

דגיש, המועצה מתנהלת כבר חודשיים הסיעות, זה לא הסתייע לצערי. חשוב מאוד לה 2פגישות עם 

של   בתקציב  ויש    1/12וחצי  מואץ,  בדיוק  רשות  שהוכרזנו  למרות  הגבוה,  האכלוס  קצב  למרות 

כמובן    105-בסיטואציה הזו פגיעה משמעותית בשירות שניתן לתושבים. יש לנו אכלוס של רחובות ב

תגבר להוסיף גם את הניקיון שהרחובות האלה דורשים ניקיון, יש לנו פארק גדול וחדש שצריך ל

שלו, עוד מעט גם את הגינון, וצריך כמובן לתקצב את כל הדברים האלה וצרכים נוספים שקיימים.  

מעבר לזה, המעבר לנושא של גפן, בכל מה שקשור למסגרות החינוך, גם הוא יוצר קושי גדול להתנהל 

למשל    1/12-כולים לקדם בגלל ה, היות ויש פרויקטים שנמצאים במסגרת גפן שאנחנו לא י1/12-ב

כיתות חוץ, בנייה של כיתות חוץ שאנחנו רוצים לקדם על מנת לחזק למידה אחרת היות ועובדים  

הדרכות בבתי הספר, נושא של מחשוב, גם הנושא של מחשוב היות וזו לא הוצאה שמתפרסת    1/12-ב

בתחום של החינוך אנחנו    בצורה לינארית, למעשה כל ההוצאות שלא מתפרסות בצורה לינארית גם

ימים, הייתה    31אני אתן דוגמא קטנה, חודש ינואר יש בו    1/12לא יכולים לקדם בגלל הנושא של  

אבי אם אפשר לא להפריע. היות   -פגיעה בניקיון במוסדות החינוך בחודש ינואר, היות וזה חודש של

שאנחנו לא יכולים לתת    ימים והתקציב לא הספיק לנושא הזה. והתוצאה היא  31וזה חודש של  

לתלמידים שלנו את התקציבים שמגיעים להם ממשרד החינוך, אני לא מדברת רק על תקציב רשות,  

לא   שהן  הפעילויות  כל  בנוער,  דבר  אותו  החינוך,  ממשרד  להם  שמגיעים  התקציבים  על  גם  אלא 

ניקיון וגינון אלו    לינאריות אנחנו למעשה לא יכולים לשחרר את התקציב. כמו שאתם מבינים חינוך,

המועצה לא יכולה לתת את    1/12דברים מאוד מאוד חשובים לתושבים שלנו ובסיטואציה הזו של  

השירות שאנחנו כנבחרי ציבור וגורמים מקצועיים של המועצה היינו רוצים לתת לתושבים שלנו.  

את   שמשאירות  הצעות  כלומר  ליישם  שניתן  קונקרטיות  הצעות  קיבלנו  לא  עכשיו  התקציב  עד 

המועצה כתקציב מאוזן, אני מאוד מקווה שבישיבה הזו יוצגו לבסוף ההצעות האלה ונשמע אתכם.  

 -אלא אם כן אתם רוצים להוסיף
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]גזבר[: משהו אחד שלאחר אישור התקציב בעצם המסגרת התקציבית שלנו אם היא   אלדד חזי 

 שקלים. זהו. 114,435,000שקלים היום היא עומדת על  114,165,000עמדה לפני זה על 

תסביר לי מה זה ההכרזה עלינו כמועצה מתוגברת דיור? איך קראת    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 לזה?

 -רשות בדיור מואץ זה קצב דיור של מעל  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 מה זה נותן לנו חוץ מהכרזה? דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

מהלך של תוכנית ארגונית שאנחנו עדיין מחכים לתקצוב זה נותן כניסה ל  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 הסופי שלו.

 - היה פה הליך דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 נכון. היה כבר.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 איזה מהלך?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 לנו כאן את השינוי במבנה הארגוני של המועצה. םשהראיתארגון   מירב דין ]חברת מועצה[:

 טוב, תתחילי בבקשה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

קודם כל ההכרה כרשות בדיור מואץ זו עובדה, זה להבין שתל    תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 - מונד היא בדיור מואץ

 לא, זה בסדר. מה זה נותן לנו? דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - גם אם זה לא היה נותן כלום זה ן ]מנכ"לית המועצה[:תהילה מימו

 זכינו בהכרזה?  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:



 

 נוצר על ידי 

7 

זה לא עניין של זכייה רגע. קודם כל זה עניין של הכרה שצריך    תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

תכנון להבין שאנחנו צריכים לתקצב את עצמנו בהתאם לזה שאנחנו בפיתוח מהיר, אם בהיבטים של  

 -וכל ההיבטים שצריכים לתמוך את זה שאנחנו בגידול מואץ. זה אחד ברמה ההכרזתית

 למה אנחנו צריכים את זה? דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 זה לא צריכים את זה או לא, זאת המציאות. תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 בסדר. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 וזה?  105דברת על את מ דוד חיות ]חבר מועצה[:

  3-אלף ב  20-אלף ל  15-מדברת על העובדה שאנחנו עוברים מ  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

של   הרגיל  הגידול  מעל  שהוא  בדיור  שאנחנו  עובדה  זאת  אז  קיימים,  שכבר  היתרים  בגלל  שנים 

להתאים   נוכל  נוספים  תקציבים  ונקבל  ככל  נוספים  תקציבים  לקבל  מבחינת  את  האוכלוסייה. 

אלף תושבים, יש לזה גם דיגיטציה שנצטרך להרחיב, גם ליווי ארגוני   20-הארגון למהלך של גידול ל

לעבור מרשות שהיא   לעשות חשיבה איך  צריכים  או במחלקות, אנחנו  שינוי באגפים  להיות  יכול 

 בגודל מסוים לרשות שהיא בגודל אחר ותוך מספר מצומצם של שנים. 

ני אשאל את השאלה שוב. למה אנחנו צריכים את זה? אם אין לנו יכולת  א  דוד חיות ]חבר מועצה[:

לתת מענה לתושבים שלנו כי התקציב שלנו הרי ממה הוא גדל? מטיפה ארנונה שאנחנו בהפסד על  

 -כל יחידת דיור שקמה. אז למה לנו לשתף פעולה עם התאוצה הזאת? אני שואל את עצמי

השאלה שלי האם כתוצאה מההכרזה הזו יש איזה שהם הליכים או   דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

איזה שהיא תמיכה? אם אנחנו נבוא ונארגן, נציג תוכנית עם כל ההשלכות, טיפול בשטחים נוספים, 

תיקונים בזה, הרי בדרך כלל משלימים את זה בצורת מענק או תקציבי פיתוח שיש גם במשרד לא  

 -יודע

 -אלה מצוינת. אז קודם כל דודש  לין קפלן ]ראש המועצה[:

בשביל לבוא להגיד לנו בואו קחו אתם את התקציבים שלכם השבחה   דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 וזה ותצמחו?
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שאלות שונות. לגבי השאלה של דוד המצב הוא מצב    2-אני רוצה לענות ל  לין קפלן ]ראש המועצה[:

ך תושבים שבונים את הבתים שלהם, שמחכים  נכון והוא תוצר של תוכניות שאושרו כבר מזמן. יש ל 

להיתרים, שנמצאים בשלבים כאלה ואחרים, זה לא משהו שאפשר לעצור. זה לא משהו שאפשר  

לדיור מואץ, אנחנו מחכים לאישור תקציבי של   יש תוכנית  בעניין השאלה שלך  זה אחד.  לעצור. 

המואץ, זה לא מצב רגיל של התוכנית הזאת בשביל שנוכל לקדם את ההתאמה של הארגון לגידול  

רשות, גידול בסדר גודל כזה זה לא מצב רגיל של רשות. רשות בדרך כלל הגידול הרגיל הוא סדר 

אחוזים בשנה ולכן המצב הזה משרד הפנים מבין שזה מצב חריג, ומשרד הפנים מתקצב  2גודל של 

 הזה.  רשויות על פי קריטריונים שונים, עוד לא קיבלנו תשובה סופית בנושא

 -אוקיי כלומר יש פוטנציאל דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 כן בהחלט. בהחלט. ואנחנו לוחצים על זה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אבל עוד פעם לארגון.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

לא לא אני חושב שלא. קודם כל השלב הראשון זה אולי נציג את הנושא    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

נגידהארגו בוא  אין מצב  נכון?   -ני אבל  לו הכנסות  אין  זה אחרת, תקציב של המועצה  נראה את 

תקציב שוטף מלבד ארנונה אין לו הכנסות. צריך לתת פתרון לזה כי אחרת נגיע למצב שמה שמציע  

דוד לעשות. אין לנו אנחנו נפסיק את הצמיחה. יש לפי דעתי אין מצב שאם יישוב מתפתח בקצב כזה 

 ו הכנסות ממקורות אחרים שלא נקבל תמיכה. ואין ל

אני מזכירה שגם הגשנו בממשלה הקודמת עוד בקשה לחלוקת הכנסות   לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 עם לב השרון, אנחנו מקדמים את זה גם עכשיו, כמובן צריך מראש ליצור את כל הפגישות.

 גם דובר על חוף השרון לא? דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 סליחה, חוף השרון. סליחה. חוף השרון. טוב.   לן ]ראש המועצה[:לין קפ

אני מבקשת להגיד משהו לפרוטוקול בלי קשר לדיון כאן. על מנת להסיר    מירב דין ]חברת מועצה[:

 - ספקות המועצה טרם אישרה את מינויו של עורך דין סדינסקי לביא

 - סליחה זה לא קשור  לין קפלן ]ראש המועצה[:
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 לין את מפריעה לי. לין את מפריעה לי לדבר.   מירב דין ]חברת מועצה[:

את מתבלבלת. מי שמפריע פה זאת את. מירב זה ישיבה בנושא תקציב.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 את מתבלבלת.

 את מפריעה לדבר. לין קפלן בבקשה תני לי לדבר.   מירב דין ]חברת מועצה[:

חמש דקות הפסקה. את מתבלבלת. את מתנהגת באלימות, את מתנהגת    אש המועצה[:לין קפלן ]ר

 - עכשיו באלימות כי את משתלטת על ישיבה ואת לא יכולה להתנהג באלימות. אמרתי לך מירב

 היא קיבלה את זכות הדיבור תני לה לדבר.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

ה לקום בבוקר ולשדר מהומה. ישיבת מליאה  היא לא קיבלה. את יכול   לין קפלן ]ראש המועצה[: 

תתנהל לפי הנושאים שזומנתם אליהם. זה הכול. את יכולה להמשיך לזרוק סיסמאות ככל שתרצי, 

 אין לזה שום קשר למה שקורה.

 - אני אמשיך להילחם שיהיה פה מנהל תקין  מירב דין ]חברת מועצה[:

הילחם נקודה, ואת יכולה לקום כל בוקר  טוב מירב מירב את תמשיכי ל  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 ולשדר לאומה, את לא צריכה את הפלטפורמה הזאת.

 לין את מפריעה.   מירב דין ]חברת מועצה[:

 * הפסקה. 

 - טוב אנחנו ממשיכים במליאה. למי שיש התייחסות  לין קפלן ]ראש המועצה[:

יש התייחסות ואני מבקשת   אני רוצה להגיד זאת אמירה מאוד חשובה. לי  מירב דין ]חברת מועצה[:

 -להתייחס

 למישהו יש התייחסות בנוגע לתקציב? זאת ישיבת תקציב.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אני רוצה לשמוע את מירב.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:
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 לא, אתה לא מנהל את הישיבה. למישהו יש התייחסות בנוגע לתקציב?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 יש לנו אחרי שמירב תוכל לדבר. צה[:עינת קדרון ]חברת מוע

זה מליאה על    -זה לא הנושא. מירב תקבל את זכותה לדבר על הנושא  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

התקציב. הדיון הוא דיון תקציבי ואני מבקשת ממך לא להשתלט על הישיבה. יש לך הצעה לסדר 

 -יום את תעלי אותה בישיבה

 - לכן אני אעלה אותה  מירב דין ]חברת מועצה[:

 הדיון הוא דיון תקציבי.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 דקות לדבר.  10יש לה  ינת קדרון ]חברת מועצה[:ע

 האלימות הזאת הגיעה עד כאן. עד כאן. מישהו רוצה להתייחס לתקציב?  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 אני רוצה להתייחס לתקציב.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 מישהו עוד רוצה להתייחס לתקציב?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 כן. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 עינת בבקשה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אני רוצה להתייחס אבל לתקציב.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 רגע, מירב.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 לא אתם קובעים את הסדר.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אבל מירב ביקשה לדבר.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 את רוצה להתייחס לתקציב?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 כן אני רוצה להתייחס לתקציב.  מירב דין ]חברת מועצה[:
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 בבקשה תתייחסי לתקציב.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אני רוצה להגיד שכל מה שאני אומרת כאן לתקציב וכל מה שאני אומרת    מירב דין ]חברת מועצה[:

קשת להגיד בהתייחסות הזאת יושב כאן  כאן לפרוטוקול או חבריי אומרים כאן לפרוטוקול אני מב

 - איתנו עורך דין סדינסקי

 לא זה לא קשור. זה לא קשור לתקציב. אני יודעת טוב מאוד.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 -את מפריעה לדבר זה לא יאמן  מירב דין ]חברת מועצה[:

שקר פה בישיבה.  את לא יכולה ל  - תודה לעצות של כולם. מירב אם יש לך  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אם יש לך התייחסות לתקציב תתייחסי לתקציב. 

 אני רוצה להגיד משהו לפרוטוקול.  מירב דין ]חברת מועצה[:

]ראש המועצה[: לזה   -באמת שנתיים  לין קפלן  לך משהו לתקציב. קוראים  יש  שנתיים, רק אם 

 -הכרת החוק אחרי שנתיים של ישיבות מליאה וכיצד הן מתנהלות

לין תסתכלי בבקשה בחוק. תסתכלי בבקשה בחוק, לנבחר ציבור יש זכות   חברת מועצה[:מירב דין ]

 לדבר. את לא יכולה לסתום פיות.

את מדברת על נושא הישיבה, נקודה. ואם לא אז קומי בבוקר ושדרי מה  לין קפלן ]ראש המועצה[:

קה בדבריה בלשון  שבא לך כולל שירי ארץ ישראל. מישהו רוצה להתייחס לתקציב? מירב לא דיי

 המעטה.

תוכלי להתייחס למה שאת רוצה אחר כך. אני רוצה לדבר לתקציב. אפשר    מירב דין ]חברת מועצה[: 

 לדבר? תודה רבה. 

 לא, לא, לא. כי את לא מדברת על התקציב.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - תקשיבי מה שאת עושה עכשיו זה בריונות  מירב דין ]חברת מועצה[:

מירב המילים שלך לא רלוונטיות, את באה לישיבת תקציב, הגשת הצעה   אש המועצה[:לין קפלן ]ר

 - בנושא הזה, את הגשת הצעה לנושא הזה אז תדברי על הנושא כשיעלה
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 אבל תני לה לסיים ואז נראה אם רלוונטי או לא.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 ת מוזמנת לדבר על התקציב. תדברי ונראה אם זה מחובר לתקציב. א  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אני מבקשת לומר לפרוטוקול על מנת להסיר ספקות מועצה מקומית תל  מירב דין ]חברת מועצה[:

 -לביא-מונד טרם אישרה את מינויו של עורך דין סדינסקי

 -טוב מיטל תפסיקי את השידור היא מתעקשת לדבר שלא  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 * מדברים ביחד.

 מירב חבל שאת משקרת.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

תיזהרי עם המילים האלה כי אני אתבע אותך דיבה. אני אתבע אותך.   ועצה[:מירב דין ]חברת מ

 תיזהרי עם המילה משקרת. על מה שאני משקרת? תגידי בבקשה לפרוטוקול על מה אני מקשרת? 

שאת לא מתייחסת לתקציב. את אומרת שאת רוצה להתייחס לתקציב    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 ואת לא מתייחסת לתקציב.

 את לא יודעת מה אני אומרת.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 מירב אין לך בעיות התבטאות אוקיי?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 שני.את צודקת ולכן תתאזרי בסבלנות ותלמדי ללמוד מהצד ה  מירב דין ]חברת מועצה[:

 נחכה קצת ונמשיך את הדיון בנושא התקציב.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

מועצה[: ]חברת  דין  תקין    מירב  למנהל  קשור  כשזה  בטח  כרצונו  להתבטא  יוכל  אחד  כל  אנחנו 

 ולשקיפות.

אני באמת לא מבינה למה את מחכה חודש שלם בשביל לשדר לציבור    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

אפשר ישר אחרי צחצוח השיניים. טוב אנחנו חוזרים לשידור, האם למישהו    באמת שאני לא מבינה.

 התקציב?  ןבעניייש הערות 
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מועצה[:  ]חברת  דין  משהו    מירב  לומר  בבקשה  רוצה  אני  משהו.  לומר  בבקשה  רוצה  אני  יש,  לי 

 -אני מבינה שאף אחד לא מדבר אז אני אדבר -לפרוטוקול. גם בהתייחס לתקציב

 מי רוצה להתייחס לתקציב?  ועצה[:לין קפלן ]ראש המ

 -אני רוצה להתייחס לתקציב  מירב דין ]חברת מועצה[:

 חוץ ממך מי רוצה להתייחס לתקציב?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אמרתי אני.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 אבי בבקשה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 קודם.  אבי לא יכול לדבר אני צריכה לדבר  מירב דין ]חברת מועצה[:

 אבי בבקשה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 לין אני רוצה לסיים את דבריי ברצינות זה לא יכול להיות.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 תתייחסי לתקציב.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אני רוצה להתייחס לתקציב זה חלק אינטגרלי מההתייחסות לתקציב.   מירב דין ]חברת מועצה[:

את יודעת מה בואי ניתן לך את הצ'אנס ונראה האם את דוברת אמת.    עצה[: לין קפלן ]ראש המו

 בוא נראה אם את דוברת אמת והאם תתייחסי אחרת. בואי נראה אם את דוברת אמת.

אז בתחילת דבריי אני רוצה לומר על מנת להסיר ספקות מועצה מקומית    מירב דין ]חברת מועצה[: 

כיועץ   תל מונד טרם אישרה את מינויו של עורך דין סדינסקי לביא לכן אנחנו מתנגדים להצגתו 

 -משפטי של המועצה, מבחינתנו טרם אישורו עורך דין חיצוני, מינויו של עורך דין סדינסקי

 זה לא קשור לישיבה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 את שוב קוטעת אותי.   מירב דין ]חברת מועצה[:

 זה אלימות. היא משתלטת על הישיבה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:
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מירב אבל בישיבה הקודמת כבר הסבירו לך ואת אמרת שקראת את    רותם ריעני ]חבר מועצה[:

הנוהל של בחירת יועץ משפטי, זה לא צריך לבוא למליאה אז למה עוד פעם להעלות את זה? בישיבה 

 הקודמת הסבירו איך בוחרים יועץ משפטי. 

 * מדברים ביחד.

 מיותר, מיותר. -זה סתם לעשות ריעני ]חבר מועצה[: רותם 

 מישהו רוצה לדבר על התקציב?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אני רוצה לסיים ולהתייחס לתקציב.  מירב דין ]חברת מועצה[:

מישהו רוצה לדבר על התקציב? בבקשה דברי על התקציב, בינתיים את    לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - לא דוברת אמת

 תני לי לסיים.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 לין זה בזבוז זמן.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

זה אלימות, מה שהיא עושה פה זה אלימות, היא משתלטת על הישיבה    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 -ת אלימותוזא

היא רוצה להגיד שתגיד מה שהיא רוצה. אולי יש לה הפתעות אני יודע   דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 מה? אני מת לשמוע. 

 תגיעי עכשיו לתקציב.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -לין באמת אני בהלם מהחוסר  מירב דין ]חברת מועצה[:

בהלם שאחרי שנתיים את לא יודעת איך את יכולה להיות בהלם. אני    לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -מתנהלות ישיבות. אני באמת בהלם

 תתאפקי.  מירב דין ]חברת מועצה[:
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המועצה[: ]ראש  קפלן  זה    לין  תקציב.  על  מדברים  תקציב  שישיבת  יודעת  לא  את  שנתיים  אחרי 

 שלישי שאת אמורה לאשר. תקציב שלישי. תקציב שלישי ובדרך כלל בתקציב מדברים על תקציב. 

 בבקשה מירב.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

שוב. אני רוצה לדבר על התקציב ואני רוצה רק להגיד בראשית דבריי שעל    מירב דין ]חברת מועצה[:

מנת להסיר ספקות המועצה המקומית תל מונד טרם אישרה את מינויו של עורך דין סדינסקי לביא  

מבחינתנו טרם אישורו הוא עורך דין חיצוני. לכן אנחנו מתנגדים להצגתו כיועץ משפטי של המועצה.  

מינויו של עורך דין סדינסקי כמו גם מינויים של כל בעלי התפקידים הסטטוטוריים במועצה יובא 

 - לאישור המועצה בישיבתה הבאה. זה אמירה כללית

 לא. עכשיו את תעצרי והיועץ המשפטי יתייחס לדברייך.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אבל לא סיימתי.   ת מועצה[:מירב דין ]חבר

 אחזור על זה שזה בריונות. היועץ המשפטי יתייחס לדברייך.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 תני לי לסיים.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 - מירב את אומרת דברים  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 * מדברים ביחד.

 דקות עכשיו לדבר. 10יש לה  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 היועץ המשפטי יתייחס בבקשה.  ן ]ראש המועצה[:לין קפל

 * מדברים ביחד.

 -תני לי לסיים לדבר למען השם  מירב דין ]חברת מועצה[:

 -דקות על התקציב 10יש לה   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 היא רוצה לדבר על התקציב. תנו לה לדבר.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:
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 היא לא דיברה על התקציב.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 מה זה משנה?  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 זה משנה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 * מדברים ביחד.

 סיימת לדבר שלא על התקציב?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 זה חלק אינטגרלי.מבחינתי הכול   מירב דין ]חברת מועצה[:

אז בחינתך טועה. עכשיו תעצרי רגע, היועץ המשפטי יתייחס ואז תמשיכי    לין קפלן ]ראש המועצה[:

 לדבר.

 לא אל תקטעי באמצע אני באמצע דבריי.   מירב דין ]חברת מועצה[:

 היועץ המשפטי יתייחס.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 רוצה שעורך דין סדינסקי? בבקשה.  הוא לא יועץ משפטי. את  מירב דין ]חברת מועצה[:

 תודה מירב.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

]יועמ"ש[: ויינברגר  עמיחי  טועה    עו"ד  את  אחד  אז  הדיבור  זכות  את  המשפטי  מהיועץ  קיבלתי 

והוסבר לך גם למה. שתיים, לא טוב לך עם התשובה? אז אפשר לפנות למשרד הפנים תפנו ותראו  

 -טוב לכם עם התשובה? יכולים לפנות להליך משפטיתקבלו את התשובה. שלוש, לא 

מי אתה? סליחה, עורך דין ויינברגר אתה לא יכול לדבר. אתה לא יכול    מירב דין ]חברת מועצה[:

 לדבר. שקיפות ומנהל תקין.

 אתה יכול אולי, אתה בטוח לא יכול. דוד חיות ]חבר מועצה[:

את זה, למה לא פנית למשרד הפנים? למה? מייל ת  ימירב לפני חודש העל  רותם ריעני ]חבר מועצה[:

 פשוט.
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 * מדברים ביחד.

אתה אדוני הנכבד לא יכול לדבר. יש כאן מנהל תקין, מדהים, מדהים,   מירב דין ]חברת מועצה[:

 - מי שמדבר על מנהל תקין ושקיפות עושה בדיוק ההפך. באמת אני פשוט

לא יכולה לאפשר לו לדבר. אתם לא יכולים    עמיחי אתה כמו כל תושב את  דוד חיות ]חבר מועצה[:

לאפשר לו לדבר. את מנהלת את הישיבה? הוא תושב, אם הוא תושב הוא לא מדבר. הוא היחיד  

 -אני אומר לך. זאת דעתי. כמו דעתך -שאולי יכול לדבר

 מי רוצה להתייחס לתקציב?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 לא סיימתי.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 מי רוצה להתייחס לתקציב?  לן ]ראש המועצה[:לין קפ

 חבל על הזמן בואו נצביע.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

אם אין התייחסויות נצביע. האם יש התייחסויות? בבקשה כולנו ממש   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 מחכים.

 תודה בבקשה מירב.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

אז אני רוצה להגיד לציבור וכמובן לכל מי שיושב כאן ובראשם לראש   מירב דין ]חברת מועצה[:

המועצה כולנו רוצים לאשר את התקציב לתל מונד. כולנו רוצים שיהיה פה תקציב טוב, ומקדם, זה 

בשביל כולכם. אנחנו רוצים שיהיה פה תקציב טוב. אנחנו רוצים שיהיה פה תקציב שממקסם את  

את המקסימום שירות. בשביל שנוכל לעשות את זה בצורה המיטבית  הכסף של התושבים ונותן להם  

זה שוב השנה. בשנה  לעשות את  רוצים  וחוללנו מהפכות אנחנו  עברו  בשנים  זה  כמו שעשינו את 

שעברה אנחנו הוספנו כאן לראשונה בתל מונד תקצוב ישיר למשל לתנועות הנוער ואנחנו שמחים 

ל תקצבנו  ליעד.  הגיע  הכסף  שכל  מאג'נדה  לראות  כחלק  שלנו  היקרות  לסייעות  תוספת  ראשונה 

שאנחנו רואים לעודד ולחזק כאן את החינוך ביישוב והוספנו לספורטאים מצטיינים והוספנו לעוד 

 - המון המון דברים אחרים

 -תחזוקה שוטפת  סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:
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אלף שקלים תחזוקה שוטפת של היישוב, ועוד    400או וכמובן תודה סיגל   מירב דין ]חברת מועצה[: 

אותם   שייעדנו  מהכספים  שהרבה  השנה  בסוף  לגלות  הופתענו  וחשובים.  טובים  סעיפים  הרבה 

למטרות מאוד מאוד מסוימות לא הגיעו ליעדם, ולא השתמשו בהם כמו שרצינו. בחלקם השתמשו  

לדוגמא בתחזוקה השוטפ על  לדברים אחרים  ראינו שהשתמשו  ציוד ,  DJת  על  שהשתמשו  ראינו 

 משרדי?

 מה?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אבל אמרו לך שזאת הייתה טעות מירב זה לא פייר. אמרו לך שזה היה   רותם ריעני ]חבר מועצה[:

 טעות ותיקנו את זה. 

 אל תקטע אותי. אל תקטעו אותי.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 -בואו DJ-זה לא תחזוקה ל [: רותם ריעני ]חבר מועצה

 -אני שמחה  מירב דין ]חברת מועצה[:

 הטעות תוקנה אחרי שמירב עלתה על זה.  סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

אני שמחה שעורך דין רותם ריעני    -אני שמחה שחבר המועצה רותם ריעני  מירב דין ]חברת מועצה[:

רם, ואכן זה גם צרם לי ולכן הערתי את תשומת  קופץ ואומר מה פתאום? כי אתה צודק, זה באמת צו

הלב ומיד כמובן אחרי שהערתי את תשומת הלב כן סליחה טעינו. כמובן שהיו עוד דברים אחרים  

חמורים לא פחות שלא היו צריכים לצאת מהתקציב הזה וכן יצאו מהתקציב הזה וזה לא הדבר  

חשוב הזה לסתום בורות בכבישים, היחידי. כלומר, במילים פשוטות, במקום להשתמש בתקציב ה

לתקן גגות, לעשות כל מיני דברים שבאמת קריטיים ליישוב השתמשו בהם לדברים לא טובים ולא  

נכונים וזה חמור בעינינו אז קודם כל לקחנו והסקנו מסקנות. אבל זה לא היה הדבר היחידי. נדהמנו 

נו לקדם בכלל גם כן כמעט חצי  לגלות למשל שהתקציב לסייעות שאותו מאוד מאוד היה חשוב ל

מהתקציב לא הגיע לסייעות של הצהרון. עכשיו באנו במטרה לעזור להורי הצהרון כי אנחנו יודעים  

כמה זה חשוב להם, הם נמצאים במונופול, יש לנו כאן רק את הצהרונים אין להם ברירה אחרת 

לעזור, המטרה הייתה לעזור,    והצהרונים אומרים שאין סייעות, קשה להם להעסיק כוח אדם, רצינו 

לתת יותר כסף לסייעות שיהיה יותר קל ולצערנו גם בזה לא השתמשו כמו שצריך. יש הוועדה למשל  

נתנו מלגות לספורטאים מצטיינים לראשונה, הקים חברינו דוד חיות רצה להקים ועדה שהכול יהיה  
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ן ספורטאי מצטיין ביישוב בשקיפות ובמנהל תקין ונחליט ביחד מה הפרמטרים כדי שמישהו כא

עלומה  ועדה  באיזה  ולקח  הלך  מישהו  במחשכים,  עבודה  שוב  זה  בפועל  שקרה  ומה  כסף.  יקבל 

 -שאנחנו לא יודעים מיהי ומי יושב בא ומי החברים, ובאיזה קריטריונים מקבלים את ה

 ים.פעמ 20חודשים, שיקרו לי בדרך  10שכחת להגיד שגררו את זה   דוד חיות ]חבר מועצה[:

 שיקרו לך דוד?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 כן. דוד חיות ]חבר מועצה[:

מיטל תפסיקי את הישיבה בבקשה, אתה לא תדבר ככה. אתה לא תדבר   לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 -ככה

 -למה? תביאי לפה את המנכ"לית הקודמת דוד חיות ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 . * הפסקה

 מיטל, בבקשה , תודה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 ?טוב אני יכולה להמשיך את דבריי  מירב דין ]חברת מועצה[:

 מירב בבקשה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

תודה. אז אני אחזור רגע על עיקרי הדברים, אמרתי שאנחנו מאוד רוצים    מירב דין ]חברת מועצה[: 

 -וב יתקדםלאשר את התקציב לתל מונד, זה חשוב, זה טוב, אנחנו רוצים שהייש

כל ישיבה אני באה רגועה אני אומרת הפעם בטח תנהלי את    סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 - הישיבה כמו שצריך

 - סיגל מירב תצטרך לחזור עוד פעם על עיקרי הדברים. די סיגל נו רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

באמת    -ההתנהלות האת מצליחה להוציא אנשים מדעתם עם    סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 -הבזויה שלך. באמת אני באה רגועה
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 חבל שאת מפריעה לחברה שלך.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

משהו הגיוני שיש פה סדר יום, את בכל פעם מצליחה להוציא    סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

יום לא מוציאים מעצמנו. אנחנו עובדים במשק ואת בסופו של  -פה דברים מאנשים שאנחנו ביום

 דבר מצליחה להוציא מכולנו דברים שלא מוציאים בכל יום. מי את לין קפלן? מי את?

 בקשה.סיגל את מתפרצת, מירב ב   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 מחזק אותך בכל מילה.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 כל מילה, אמת. דוד חיות ]חבר מועצה[:

אז אני חוזרת שוב אנחנו כאן מאוד מאוד רוצים לאשר את התקציב,   מירב דין ]חברת מועצה[:

אנחנו רוצים גם להביא תקציב טוב לתל מונד כמו שעשינו בשנים קודמות, הבאנו תקציב לא טוב  

במקומות   הוצאנו  לצורך,  שלא  משפטי  ייעוץ  של  בהוצאות  קיצצנו  ולעילא.  לעילא  מעולה  אלא 

קציב מעולה, הזכרתי מקודם מספר סעיפים שראינו שתקצבנו שראינו שאפשר לחסוך בהן, והבאנו ת

אותם ושוב ראינו את ההתנהלות הכושלת כמעט בכל סעיף, לא בוצע כמו שצריך וחבל. כדי לתכנן  

בצורה מיטבית את השנה הזאת וגם את השנים אחריה אנחנו הבנו דבר אחד מאוד חשוב. אנחנו  

ה הקודמת כדי להסיק וללמוד ולבנות את התקציב צריכים לראות מה היה הביצוע בפועל של השנ

את   וביקשנו  בהתחלה  כשבאנו  כי  לטובה  לשבח  לציין  רוצה  ואני  הכי טובה.  בצורה  הזאת  לשנה 

קיבלו. שאלנו שאלות קיבלנו,   -הנתונים כל הנתונים ניתנו לנו, ביקשנו לקבל את התקציב באקסל

דעת זה הפסיק. ופתאום לא מוכנים להוציא  ביקשנו כרטסות קיבלנו. ופתאום וזה הציבור צריך ל

לנו שבריר של מידע מהמועצה המקומית תל מונד. אז אני רוצה להגיד מה קרה בין לבין. להערכתי  

מה קרה. מה שקרה זה שביקשתי לראות כרטסות בפועל של הביצוע, וכמו שאמרתי מקודם ראיתי  

לחל שם  להיות  צריכים  היו  שלא  השוטפת  התחזוקה  של  שיש  דברים  מטריד  דבר  וראינו  וטין, 

וכל מיני צילומים בעשרות  הוצאות לטובת הפקות מקצועיות וסרטוני תדמית של ראש המועצה 

 אלפי שקלים.

 עשרות אלפי שקלים? אלדד תתייחס לזה בבקשה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

שבים לא רק  וראינו למשל שכסף של הארנונה של התושבים, כספם של תו  מירב דין ]חברת מועצה[:

גם עוברים בצורה אחרת, דרך הדלת האחורית   משמשים לסרטוני תדמית מיותרים לטעמי אלא 
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התוצאות  את  שראינו  אחרי  כאן  שאנחנו  גוף  זה  הכלכלית  החברה  תבינו,  הכלכלית.  לחברה 

הכלכליות שלו וכמה שהוא בעצם רק לוקח כספים מתל מונד ולא יעיל, כאן במועצה הזאת הבנו  

וצים לסגור את ההתקשרות עם החברה הכלכלית. נדהמתי לגלות שכספים עוברים לשם שאנחנו ר

אלף שקלים הולכים ככה לפחות זה מה    150  -אלף    400-למשל מכספי התחזוקה השוטפת מתוך ה

שנאמר לי ואשמח אם תתקנו אותי אם אני טועה. עבר לחברה הכלכלית, ומשלמים מזה גם את  

ים משלמים את התקורה, וזה חמור מאוד. עכשיו אני ביקשתי לקבל התקורה. מהארנונה של התושב

בואי   של  הסעיף  לטובת  הולכים  לתת,  מוכנים  לא  וזהו,  קדימה,  כרטסות  הלאה,  הכרטסות  את 

למועצה ותשבי עם הגזבר ותעברי על סעיפי החוק. אני רוצה להגיד שחבל מאוד שההתנהלות הזאת  

בל מאוד. אני אצטרך בכל מקרה להוציא את המידע הזה  פתאום המתן מידע העברת מידע נעצרה. ח

במקום   הזה,  המידע  את  ונותנים  לקראתנו  באים  הייתם  אם  שמחה  מאוד  הייתי  אחרת.  או  כך 

סעיפים במקום   400- להטריד אותנו שאנחנו עובדים בהתנדבות להגיע עוד לשבת עם הגזבר על ה

ם לכאורה להערים עלינו קשיים וחבל,  לשלוח לנו את הקובץ אקסל, זה רק מראה כמה אתם מנסי

חבל. אפשר פשוט לשלוח אם באמת רוצים להעביר תקציב ולעבוד בשיתוף פעולה. אני אגיד שגם  

 דבר נוסף בשנה שעברה היה פה נושא שלם על ההוצאות של התרבות התורנית.

יצא הכסף    אני אזכיר, ביקשתי לדעת על מה  -בתרבות התורנית קיבלתי   מירב דין ]חברת מועצה[:

ביקשתי   יהדות,  של  לתרבות  היישוב,  כלל  של  לפעילות  כמובן  לשמש  שאמור  תורנית  תרבות  של 

לראות על מה יצא. שלח לי הגזבר דרך המתנ"ס הנה זה התוכנית. ביקשתי לראות קבלות שלחו לי  

ם  . ביקשתי להבין דברי2קבלות אחרות לגמרי, לא קשורות בכלל לתכנון. מה שנקרא קבלות מספר 

עם כל הכבוד לרבנים זה בסדר גמור, על מה   -אז למשל ראיתי שכר של רב, ביקשתי לדעת על מה

שילמנו שכר של רב ואיזה פעילויות תרבות הוא עשה למען היישוב? לא קיבלתי תשובה, וזה מאוד 

מאוד מטריד שכספי ציבור הולכים לשלם שכר של רב שאף אחד לא יכול להגיד לי מה הוא עשה  

שירותים הוא נתן. והתפקיד שלי כנבחרת ציבור זה לבוא ולבדוק איפה הכסף של הציבור.   ואיזה

ואני אשמח מאוד אם תהיה פה שקיפות ומנהל תקין כמו שאמרתי, זה הכלי היחידי שיש לנו לדאוג  

שהכסף של התושבים מגיע ליעדו והם מקבלים את המקסימום שירות שמגיע להם. אני לא יכולה 

ציב עכשיו. למה? כי חסרים לי נתונים. אני עוד לא יודעת כמה סיימנו את שנת המס?  לאשר את התק

אני אשמח לקבל את הקובץ אקסל המסודר, אשמח לקבל התייחסות, אם    -בחסר? בעודף? וכמה

אצטרך לקבל את זה בדרך אחרת זה גם בסדר אבל זה ייקח יותר זמן וחבל שהיישוב משלם את  

 עולה הזה. תודה. המחיר של חוסר שיתוף הפ
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 בהתחלה תהילה תתייחס ואלדד אם צריך.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

המועצה[: ]מנכ"לית  מימון  אני   תהילה  המידע.  העברת  של  הנושא  לגבי  לאמירות  רק  אתייחס 

זה די פשוט האמת. אתם מבקשים מידע,    -זה פשוט  - כתבתי את זה בצורה מאוד ברורה. זה לא עניין

מתקבלות עוד שאלות, אחרי זה יוצא מידע שהוא לא מלא, הוא חלקי, כולל    אני שולחת תשובות,

ת אותו פה שעולה בלי לבדוק איתנו את העובדות או למרות שקיבלת מאיתנו  ימידע שעכשיו העל

תשובות עולה אחר כך. אנחנו נאלצים להתגונן מפני מידע שהוא לא נכון. העבודה הזאת שהיא עוד  

ות היא לא יעילה. בסוף אנחנו עובדים פה במתן תשובות רציניות ואנחנו  שעות ועוד שעות ועוד שע

כן חושבים שהדרך הנכונה זה להגיע לגזבר, לקבל את ההסברים המלאים, ואז תצאו עם מה שתצאו. 

אבל לקבל את זה ואחרי זה להוציא דברים מהקשרם ומתחיל פה מחול שדים, זה לא דבר נכון. ולכן  

פה, הכ נמצא  מי שביקש  כל המידע  כל  לגמרי, חשוף,  מועצה   -ול פתוח  אלינו חברי  הגיעו  קיבל. 

וקיבלו את המידע. ולכן אנחנו פתוחים, שקופים, תקבלו. באיזה שהוא שלב כשהתחלתם לבקש זה  

שקלים, אנחנו עובדים מאוד מאוד קשה המון    500כבר לא ברמת כרטסות זה ברמת חשבונות של  

 שקלים. 500ף מידע על שעות. זה לא סביר שנתחיל לשלו

 -המידע הזה ממוחשב, לא צריך להוציא מידע ידנית מירי פלג וילונסקי ]חברת מועצה[:

 אני מבקשת לתת לה לסיים.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

זה דבר אחד. לגבי הנושא של החברה הכלכלית לא יעילה כן    תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

אנחנו לא חושבים שהחברה הכלכלית לא יעילה, החברה הכלכלית   יעילה, אמירות שכבר הגבנו להם,

אתם כל הזמן אומרים לנו יש לכם תחזוקה שוטפת, אני    -משתמשת בתקציב הזה שאת קוראת לו

אלף שקלים מאותו סעיף, את   150-לא מבינה את הסתירה באמירה הזאת כשאתם עושים שימוש ב

ז אנחנו עושים את זה מחוסר ברירה, לא בגלל כל הזמן אומרת לנו תעשו מהתחזוקה שוטפת, א

שאנחנו מאמינים בזה, כבר כתבתי את זה הרבה מאוד פעמים. אנחנו חושבים שתקציב של שיקום 

  150-כבישים ומדרכות צריך ללכת מהתב"ר מכיוון שלא השארתם לנו ברירה אנחנו משתמשים ב

מבינה את הטענה כי זה מה שאתם אלף שקלים, קיבלת את זה בצורה מאוד שקופה. ולכן אני לא  

 מסכימים לעשות. 

 אני גם רוצה להתייחס אחר כך ברשותכם.   מירב דין ]חברת מועצה[:
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אני אשמח להגיב לכמה דברים שאמרת. כבר אמרתי אותם בישיבות הקודמות.    אלדד חזי ]גזבר[:

מאוד רחוק   לא הגיע ליעדו, הגיע באופן חלקי זה  שתקצבתםבוא נתחיל מזה שאמרת שרוב הכסף  

. אם נראה ככה בזריזות, מרכז  שתקצבתםמהאמת. רובו ככולו של הכסף נמצא והלך בדיוק למה  

אחוזי ביצוע.    100אלף שקלים,    25אחוזי ביצוע, מתנ"ס הלכות    100אלף שקלים,    50תרבות תורנית  

לנפגעי קורונה   הילדים    .250אלף שקלים מתוך    200אחוזי ביצוע, מרכז תגמול סייעות    100סיוע 

  70, חיילים בסדיר  50אלף מתוך    35אחוזי ביצוע. מלגות לספורטאים    100אלף שקלים    80והנוער  

שקלים   ביצוע,    100אלף  שקלים,    140אחוזי  גילאית    100אלף  רב  מצוינות  ביצוע.  אלף    50אחוזי 

 -שקלים

 -אלדד היקר זה לא יעזור. זה לא  מירב דין ]חברת מועצה[:

 מירב אל תקטעי אותו.   ה[:לין קפלן ]ראש המועצ

]גזבר[: הנתונים איך שהם. כמובן שסעיפי סייעות כמו שדיברת זה מה שיכלנו לשלם   אלדד חזי 

 הסברנו את זה ואין טעם לחזור על זה.

 אחוזים ביצוע, השאלה למה זה עלה? 100אלף שקלים הזה זה   75גם  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 את השאלות. דוד תרשום   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 זה לא רלוונטי, לא נולדנו היום עם כל הכבוד.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 תרשום את השאלות. אני מבקשת לתת לגזבר לסיים.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

]גזבר[: כן היה שם איזה שהוא תיקון טעות שהוא    אלדד חזי  תחזוקה שוטפת ביצענו את הכול, 

הזה שגם הוא תוקן כי זה אחת הסיבות שאנחנו לא מוציאים בשוליים של השוליים של אחוז מכל  

מספר   עשינו  והיא  אני  עינת  בודקים,  לישיבה,  מגיעים  וכאלה.  אקסל  ככה  שאתם  בלי  חומרים 

ישיבות, כל שאלה שהיא שואלת אותי אני חושב שלא היה לה רגע משהו שהיא שאלה אותי ואמרתי  

ז אמרתי אני בודק וחוזר אלייך ותמיד אני חוזר  לה שאין לי תשובה ואם אמרתי אין לי תשובה א

אנחנו  אליה להיפך.  מסוימת,  סיטואציה  שהיא  באיזה  שהסתרתי  משהו  שאלה  שהיא  מצב  אין   .

נותנים כל מה שצריך. לא היה סרטוני תדמית בעשרות אלפי שקלים, אין לי מושג מאיפה את מביאה 

 -את זה
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מועצה[: ]חברת  דין  הארנ  מירב  מכספי  יצא  ראש  האם  של  תדמית  סרטוני  התושבים  של  ונה 

 המועצה? כן או לא? כן או לא אדוני הגזבר? 

 של ראש המועצה? של ראש המועצה?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 שראש המועצה מככבת בה. כן או לא?  מירב דין ]חברת מועצה[:

 - מירב כמה המועצה השקיעה? מירב, מירב  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - שנייה את קוטעת את הגזבר. ביקשתי מהגזבר  מירב דין ]חברת מועצה[:

 אבל שאלת בכמה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 הוא לא סיים. אני אענה. מה את שואלת אותי? הוא גזבר.  מירב דין ]חברת מועצה[:

בסעיפים של תחזוקה שוטפת, את גם אמרת שם בישיבה הקודמת   DJלא היה    אלדד חזי ]גזבר[:

מהתחזוקה   משרדי  ציוד  שום  קנה  לא  אחד  אף  נכון,  לא  זה  לא  שוטפת  מתחזוקה  משרדי  ציוד 

 - פעמים, קיבלתם את הנתונים מהמסמך  20שוטפת. תרבות תורנית כבר דיברנו על זה בשנה שעברה  

 אבל תיכף אתייחס. זה טעות  מירב דין ]חברת מועצה[:

אחרי זה עשינו את הבקרה, הבאנו את הדוח ביצוע, הייתם אצלי, צילמתם אותי,    אלדד חזי ]גזבר[:

על החשבוניות, לצלם מה   לעבור  להגיע  יכולה  ואת  עדכנתי אותך כשסיימנו עם התרבות תורנית 

 -שתרצי

. התייחסו אני מאוד אשמח דברים  2-אני יכולה להתייחס? רק להתייחס ל  מירב דין ]חברת מועצה[:

להתייחס. אחד, בהתייחס לדבריה של מנכ"לית המועצה אני אומר לראש המועצה כי את עובדת 

מועצה וזה בסדר גמור. גברתי ראש המועצה אני מבקשת שתזכירי לעובדים שזה התפקיד שלהם. 

הם מקבלים כסף, אנחנו נבחרי ציבור ואנחנו מבקשים מידע והתפקיד שלהם זה לתת לנו, בשביל זה  

יכולים לתת לכם   ולא  מקבלים את השכר. אין דבר כזה, אין תשובה כזאת אנחנו מבקשים כסף 

תשובות, עובדים שעות על גבי שעות. זאת הגדרת התפקיד. ככל שתיתנו לנו את הנתונים בצורה  

רת בגילוי שקופה וברורה, הכי פשוט שיש, יהיה לנו פחות שאלות וזה בסדר, יש דברים אגב אני אומ

לב שגם אנחנו לא יודעים, ולפעמים כשאנחנו שואלים שאלות אנחנו רוצים לראות איך חוזה נראה  
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עם קבלן חדש, למה? כי אני לא יודעת איך נראה הקודם, בוא נראה, בוא נבדוק. יש דברים שאנחנו 

יודעת להוציא   יודעים. ולהגיד אני לא  , מה זאת  שקלים סליחה  500שואלים כי אנחנו באמת לא 

שקלים. כל שקל ציבורי צריך להיות מתועד ואם אני   500אומרת? אין דבר כזה לא יודעת להוציא  

 -שקלים  100שואלת אפילו 

 אמרתי תבואי לראות את זה בקלסרים.  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 - אין קלסרים מירי פלג וילונסקי ]חברת מועצה[:

 .רגע סליחה  מירב דין ]חברת מועצה[:

 שלא יהיה פה מובן לא נכון מירב. כל שקל מתועד. תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

אני רוצה להזכיר, אנחנו כאן בהתנדבות. בסדר? אנחנו מגיעים לכאן אחרי    מירב דין ]חברת מועצה[:

שאנחנו עובדים בקריירה, אחרי שאנחנו עם ילדים, ובזמן שיש לנו שכל אחת פה ביישוב מתנדב על 

כעובדי    ימין צריכים  אתם  ליישוב.  טוב  הכי  לעשות  עצמנו  על  שלקחנו  ההתנדבות  זה  שמאל  ועל 

מועצה לספק לנו את כל הכלים לעשות את זה בצורה הכי טובה. למה? כי זה התפקיד שלנו וזה  

התפקיד שלכם. זה ההדדיות בינינו. זה לא משנה כמה, זה צריך להיות מאוד ברור, מאוד נגיש, כל  

מבקשת, או חבריי, זה לא מעניין. אחד. אני רוצה רק להתייחס לדבריו של הגזבר. שאתה דבר שאני  

עומד כאן ואומר לגבי הכסף רובו הלך לא הלך, מאוד קשה לי לדבר באוויר ובעלמא, רוצה לדבר 

איתי? אני מאוד אדם של מספרים. תן לי את הנתונים, בקובץ אקסל, בצורה מאוד ברורה, אנחנו  

שפה. אפשר לראות איפה זה נמצא, כמה יצא, כמה נכנס. הכי פשוט שיש. לזרוק כאן   נדבר באותה

סיסמאות בישיבת המליאה זה לא נותן ולא תורם. זה רק נראה שמישהו כאן מנסה איך אני אגיד 

 -את זה בצורה עדינה? לא יודעת

 - עינת הייתה בישיבה אלדד חזי ]גזבר[:

בהתייחס למה שאמרת שהגיעו אלייך וקיבלו תשובות אז   ורק דבר שני  מירב דין ]חברת מועצה[: 

והיה לנו בסוף    -אני רוצה להזכיר כאן כשאני הגעתי אלייך לתרבות תורנית כמה פעמים ולא קיבלתי

הישיבה השנייה אני גם יכולה לתת לך את התאריך כי זה מדויק, סיכמנו שתשלח לי את הנתונים  

נשלח, לא כלום, על אף שביקשתי כמה פעמים, וגם ראש  במייל ומאז לא נשמעו שום נתונים, לא  

המועצה מכותבת, אז אני לא אבזבז את הזמן שלי בלהגיע למועצה עוד פעם שתגיד לי אתה שולח  
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לי ולא תשלח לי. לא, בוא נכבד את הזמן אחד של השני, פשוט תשלחו, תעשו את התפקיד שלכם,  

נו ואתם ואני מאמינה שכולנו רוצים להעביר  תשלחו את הנתונים כמו שאנחנו מבקשים. אם אנח

 תקציב, תשלחו אותו, תשלחו את כל הנתונים. 

 - טוב, אתה רוצה להגיד לגבי המוכנות של התקציב? אני אגיד כמה דברים  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 * מדברים ביחד.

מועצה[:  ]חברת  דין  ה  מירב  פתאום  שרצינו,  מה  כל  שלחו  את הכול,  הביאו  הם  פסיקו  בהתחלה 

 לשלוח.

ונזכיר  לין קפלן ]ראש המועצה[: נדייק ברשותך. ברשותך, בואי נדייק   - לא, רגע, מירב. אז בואי 

דקות ועד כמה שאני מבינה את כבר ניצלת    10ברשותך בואי נדייק וגם נזכיר שיש זכות דיבור של  

 - אותן, אז אני רוצה להתייחס לכמה דברים שאמרת

 -דקות שלי 10-נתתי לה את ה צה[:סיגל זהבי שמבירו ]חברת מוע

לא זה לא עובד ככה סיגל. את יודעת את זה היטב. אז מירב, ראשית,    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 -ההנחה שלך שהייעוד של עובדי המועצה היא רק לענות על שאלות של חברי מועצה

 ן.זה לא נכו -אני לא אמרתי את זה. אני אגיד עוד פעם  מירב דין ]חברת מועצה[:

 את מפסיקה אותי. נדייק. אל תפסיקי אותי בבקשה כי אני הקשבתי לך.  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 -אין בעיה אם את אומרת דברים לא נכונים אני לא יכולה לשבת  מירב דין ]חברת מועצה[:

כשדיברת על התקציב הקשיבו לך אז את לא יכולה להפסיק. מירב את    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

יעה. לעובדי המועצה ברוך השם יש כל כך הרבה מטלות בארגון שלנו, כל כך הרבה מטלות  שוב מפר

עם האתגרים של דיור מואץ, עם אתגרים של מליאה לאומתית וכן הלאה, הרבה מאוד מטלות יש  

 לעובדי המועצה. 

ת,  עם ראש מועצה שכמוך זה אתגר הכי גדול נראה לי. לא מועצה לאומתי  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 חודש.-אותנו הם פוגשים פעם בשבועיים



 

 נוצר על ידי 

27 

 דוד אתה שוב מפריע.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אני שוב מפריע. לא, לאומתית. דוד חיות ]חבר מועצה[:

מירב, את מכירה כבר אני חושבת את החוק אחרי שנתיים ואת יודעת    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

היטב שזכות עיון הזכירה לך את זה גם סיגל, זכות עיון היא זכות שיש לך, ואת יכולה לבוא ולהגיע  

כמו שעשתה עינת, כמו שאם אני לא טועה עשה גם דודו, שהגיעו ועיינו בדברים, שאלו את השאלות  

. את גם יודעת היטב והגזבר הזכיר את זה וחבל שאנחנו נאלצים לחזור על וקיבלו את כל התשובות

 -זה שוב ושוב, כי אם אתם באים לכאן בלי כוונה לאשר את התקציב אז בואו חבל באמת על כל

 ההפך.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 -אז אני אשמח  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אנחנו מאוד רוצים לאשר את התקציב. תביני, אני אגיד את זה עוד פעם.    מירב דין ]חברת מועצה[:

 מאוד רוצים לאשר את התקציב.

המועצה[: ]ראש  קפלן  את    לין  אישרתם  הקודמות  בשנתיים  אתם,  מפריעה.  שוב  את  אבל  מירב 

 -התקציב ללא הנתונים המלאים של השנה החולפת וזה בגלל

סומכים יותר על מה שסמכנו בעבר. כי אמרת שתעשי דברים אבל אנחנו לא    דוד חיות ]חבר מועצה[:

 ואת לא עושה.

 -הניסיון עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 -אנחנו לומדים דוד חיות ]חבר מועצה[:

ואתם יודעים היטב גם את המועד של סגירת הדוחות הכספיים של שנה   לין קפלן ]ראש המועצה[:

יודעים היט בכל רשות אחרת, אתם  כמו  עכשיו  שלמה,  ועד  היות  לכם  ניתנו  לא  כך שהנתונים  ב, 

הנתונים לא היו סגורים זה גם נאמר לכם בכל אחת משלושת הישיבות שבהן התכנסנו. עכשיו אני  

גם מציעה לך שכנבחרת ציבור תיזהרי בדברייך וכשאת אומרת שנזרקים עשרות אלפים על סרטונים 

 - כאלה ואחרים
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 -האם הוצאת מכספי הארנונה של התושביםלין קפלן   מירב דין ]חברת מועצה[:

 - את שוב מפריעה לי. את שוב מפריעה. אז אני ממליצה לך לדייק בדברייך  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אני מציעה לך להיות שקופה. מנהל תקין.   מירב דין ]חברת מועצה[:

ך שתיצמדי  מירב את שוב מפריעה. את שוב מפריעה. אז אני מציעה ל  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

לעובדות, ואם יש משהו שלא ידוע לך את הרי שאלת כמה כסף הושקע בסרטונים ובדברים אחרים,  

את גם קיבלת את התשובות, אז זה שאת אחרי זה אומרת נתונים שגויים יש בזה בעיה מאוד גדולה 

יזהר עכשיו את הציבור, ואת צריכה לה  תהטעיכי את בעצם מטעה את הציבור. כנבחרת ציבור את  

 בדברייך ולהישאר לטעמי צמודה לעובדות. אוקיי? תודה. יש עוד התייחסויות לנושא של התפקיד? 

 - במקום לזרוק פה לחלל האוויר כל מיני אמירות  מירב דין ]חברת מועצה[:

 בבקשה, אבי בבקשה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

שתה עבודה מאוד מאוד יפה  טוב, ראשית אני רוצה להודות לחברתי שע  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

והציגה את הנתונים בצורה בהירה ונכונה, באמת תודה מירב. אני רוצה להמשיך את הקו הזה ולומר  

דין סדינסקי סתם סתם. אנחנו נמצאים גברתי ראש המועצה, חבריי, חברי    -מספר מילים. עורך 

בות יוצאים לכיכרות המועצה, אנחנו נמצאים בתקופה מאוד קשה במדינת ישראל, תקופה שבה רב 

ומפגינים על הפיכה של מדינת ישראל מדמוקרטיה הכי גדולה במזרח התיכון לדמוקרטיה שנמצאת 

 בסכנה להפוך לדיקטטורה.

 הגזמת, רפורמה משפטית. אתה מגזים, אתה הולך רחוק. רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 * מדברים ביחד.

דה הזאת? אני מציין את העובדה הזאת כי בעוד  למה אני מציין את העוב   אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

רבים מתושבי תל מונד טורחים ומשקיעים מזמנם ויוצאים להפגנות לכיכרות, כאן בבית, ביישוב  

אלף תושבים, כאן בעצם מתחוללת   13.5הקטנטן ביחס ליישובים אחרים במדינת ישראל, יישוב של  

 -יה לדיקטטורה. ובעצםההפיכה הכי גדולה, שהופכת את היישוב הזה מדמוקרט

 היא הפכה אותו. ואני אקריא לך תיכף בהתייחסות שלי לנושא התקציב.  דוד חיות ]חבר מועצה[:
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עכשיו, בעצם איך זה קורה? תראו איך זה קורה. הרי מה זה שליטה בדעת   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

ה שלא הוצאו עשרות  קהל? זה סרטונים. אז אתה אומר לא עשרות אלפי שקלים? אתה צודק. כנרא

אלפי  להוציא  מספיק  פה  בממשלה,  בכנסת,  מוציאים  שקלים  אלפי  עשרות  אבל  שקלים.  אלפי 

 - שקלים כדי להנדס תודעה, אז פה מוציאים אלפי שקלים, לסרטונים של ראש המועצה, מלווה ב

 * מדברים ביחד.

כה, הכול בסדר. מה עושים  חיכיתי בסבלנות. יש לי סבלנות חבר'ה אני אח  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

כדי למנוע את ההפגנות כאן ביישוב? מהנדסים תודעה. ואז לוקחים את חבר המועצה רותם ריעני  

המקצועיים   הגורמים  שהם  המועצה  עובדי  את  ולוקחים  ומצטלמים  אחת  מועצה  חברת  ועוד 

 -ומצטלמים

 שהם מאוד עסוקים.   מירב דין ]חברת מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 רותם אתה הופעת בסרטון ולא ידעתי מזה?   קפלן ]ראש המועצה[:לין 

 -כן באמת רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 איך עשית את זה תגיד לי?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 נאמר שמי אז אני אגיב.  רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 אל תתנהג כמו בכנסת.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 אני רק שאדע איזה סרטון. מועצה[: רותם ריעני ]חבר 

הערת ביניים בסוגריים, תראי איך נאה דורש נאה מקיים איך את לא    אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

מקיימת את הכלל הזה כי כשאת מדברת את דורשת שאף אחד לא יפריע וגם העובדים שאף אחד  

משיך בנושא העיקרי שלשמו לא יפריע ואת מתפרצת בגסות רוח וזה אבל זה לא מפתיע. בכל מקרה, נ

מתנהלת   הזה  הקטנטן  היישוב  שבתוך  כיוון  אבסורד  אבסורד.  הוא  בעצם  הזה  הדבר  התכנסנו. 

הדיקטטורה הכי גדולה במדינת ישראל מזה כשנתיים, שבה לא נותנים מידע, וכשנותנים מידע אז  
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ערך וליד, ואני אתן המידע הזה מוטעה, וכשנותנים מידע גם בישיבות מועצה אז נותנים את המידע ב

אלף   250דוגמא. דוגמא הכי פשוטה. אמר כרגע גזבר המועצה שבסעיף של עובדות הצהרונים ששמנו  

אלף שקלים. ואני שואל, תגיד, כשישבנו והחלטנו    200שקלים התגאה בכך שזה כמעט בוצע במלואו,  

עה בעדו, והגדרנו  בשנה שעברה על התקציב, והצבענו בו ברוב קולות, כולל ראש המועצה שהצבי

להן תוספת, האם ה סייעות צהרונים, כשתינתן  לטובת  הזה  אלף שקלים   200-בדיוק את הסעיף 

, האם הם כולם ניתנו כתוספות? בונוסים לסייעות כך שיהיה יותר 250-שאתה טוען שנוצלו מתוך ה

א ראיתי שום נתון  קל לגייס סייעות? כך שיהיה יותר צהרונים ביישוב? האם זה ניתן? אז לא יודע. ל

על   בצדק  שלא  ויצאתי  מגדרי  ויצאתי  חמתי  את  העלה  זה  הקודמת  שבישיבה  למרות  היום.  עד 

מנכ"לית המועצה והתנצלתי אחר כך. עדיין, הנה תראה הפלא ופלא, חלף לו עוד חודש, ועדיין לא  

לנות. הרי מה  קיבלתי את הנתונים. אז זכות העיון, ותבוא לראות, ולא תבוא לראות, אני מחכה בסב

הכלי   את  מהווה  בעצם  תקציב  אישור  תקציב?  אישור  של  הזה  הכלי  זה  מה  תקציב?  אישור  זה 

הדמוקרטי של מועצה נבחרת לממש את המדיניות של המועצה הזאת. אז אם אנחנו מצביעים בשנת 

 לומדים ומביאים סעיפים נוספים ומצביעים כולנו בעד התקציב,   2022בעד התקציב, ובשנת    2021

ועוברת כבר שנה שנייה, ואנחנו נוכחים לדעת שלא קורה שום דבר ממה שהצבענו עליו או יותר נכון  

אם נדייק, שהסעיפים שאנחנו הבאנו לא מתבצעים במלואם, ולא קורים, ומהנדסים כל מיני דברים  

אלפי   בעשרות  לא  לצילומים  היתר  בין  אחרים,  לדברים  הזה  בכסף  ומשתמשים  ושמאלה  ימינה 

ם אבל באלפי שקלים כפי שאנחנו יכולים לראות בתקציב, ותושבים שמגיעים מוסיפה חברתי  שקלי

 -שזה נקודה מאוד מאוד חשובה, מגיעים

 זאת הסתה.  סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

בעצם מופנים במקום לקבל תשובות על כל מיני דברים בענייני היום יום   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

היישו לאומתיים ובענייני  מופנים כמו שמכנה אותנו ראש המועצה  לקבל תשובות הם  ב, במקום 

 -ומקלות בגלגלים. אני שואל

מנהל אגף שפ"ע שמגיע לבית ואומר חברי המועצה אופוזיציה    סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 אשמים.

 גם את זה שמענו.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 רשמיות.  או בתשובות  מירב דין ]חברת מועצה[:
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 - בהם מקבלים הנחיות מתהדרתאז זה גורמי המקצוע שראש המועצה   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 תשובה שזה. SMSחכ"ל שולח  דוד חיות ]חבר מועצה[:

אז אני רק אסיים את דבריי. באווירה כזאת ובחוסר אמון כזה איך אפשר    אבי אליהו ]חבר מועצה[: 

או אחר? מה בעצם מבטיח לנו שלמחרת אישור התקציב    לשבת פה ולהרים אצבע בעד תקציב כזה

פונה אלייך ראש  2022תעשו כמו שעשיתם בשנת   כאן  ואני  אני מצפה  , תעשו מה שאתם רוצים? 

פונה   אני  רגילים. אבל  כבר  אנחנו  ולא מקשיבה,  כרגיל  בפלאפון  למרות שאת מתעסקת  המועצה 

לנהל שתתחילי  הזמן  הגיע  לא  לך  ואומר  זאת  בכל  שאת  אלייך  להבין  שתתחילי  הזמן  הגיע  לא   ?

היישוב הזה צריך לנהל? לא בפייסבוק, אלא בחיים האמיתיים? לא הגיע הזמן שתתחילי להבין שיש  

הכלים    11פה   וכל  וסירוס  השתקה  מאשר  רצינית  יותר  הרבה  להתייחסות  שראויים  אנשים 

 הדיקטטוריים שאת משתמשת בהם. תודה. 

 עושים באהבה או לא עושים בכלל.ניהול  דוד חיות ]חבר מועצה[:

תודה אבי. תודה דוד. רגע שנייה, לפני שאתה מדבר. אני רק אגיד שאנחנו    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 -תושבים, זה אחד. נדמה לי שאתה 11אלף תושבים ולא לטובת  15פועלים פה לטובת 

 -11היא אמרה  13.5הוא אמר  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -אלף 15  ועצה[:לין קפלן ]ראש המ

 -אם את לא מקשיבה אז לפחות  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 -15שהוא אמר. ואת אמרת   11את אמרת  13.5הוא אמר  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 אבי נדמה לי שלא רצית להפריע אז בבקשה לא להפריע.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 לא יאומן.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

אלף תושבים, יש כל מיני דברים בדברייך    15אז אנחנו פועלים פה למען    קפלן ]ראש המועצה[: לין  

 שאני לא מתכוונת להתייחס אליהם.
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 ברור, לא חשבתי שתתייחסי.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

אתה יכול לרשום, ההשוואה להפיכה המשפטית או לרפורמה המשפטית  לין קפלן ]ראש המועצה[:

באמת פשוט  כאן    היא  שהייתה  שההפגנה  אזכיר  רק  אני  להתייחס.  מתכוונת  לא  אני  מילים  אין 

 היחידה למיטב זכרוני הייתה כשלא אישרתם את בניית בית הספר. 

 זה ההנדוס תודעה שדיברנו עליה.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

המועצה[: ]ראש  קפלן  לזה  לין  לא    -מעבר  באמת  אני  אבי  לזה  מעבר  סליחה.  דודו  סליחה.  דודו 

אבי זה הנאום הרגיל ואני באמת לא מתכוונת להתייחס אליו. מי עוד רוצה להגיב על    -מתכוונת

 התקציב?

 תאמיני לי שלא ציפיתי.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 בבקשה דוד.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אני רוצה להתייחס לנושא תקציב המועצה שאושר איפה שהוא בפברואר    מועצה[:דוד חיות ]חבר  

, יכול להיות שאני טועה, אל תתפסו אותי בתאריך, במילה אולי  26.2.2021, אם אני זוכר נכון  2021

כן, בתאריך לא. אז אני רוצה להקריא דווקא לעזוב את כבוד מנכ"לית המועצה הקודמת מאחר  

- שובה, היא לא פה אז אני לא אדבר עליה. אבל אני אדבר על נוכחים בחדר. בואין לה את זכות הת

11.9.2022- 

 על טירנה אל תדבר, היא מהממת.  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 - אמרתי, לא אדבר דוד חיות ]חבר מועצה[:

 יצאה מפה בשן ועין.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

כתבתי מייל שכולם מכותבים אליו, בוקר   11.9.2022-ב  בלי שן ובלי עין.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

טוב לכולם, הכותרת שלו קביעת רפרנט לוועדת מצטיינים בספורט, ועדה שתיכף תשמעו. תהילה,  

התקבלה החלטה מזכיר    6.7.2021-בוקר טוב לכולם, תהילה, במליאת המועצה שנערכה בתאריך ה

הוועדה   על הקמת  ומצטיינים בספורט שתפקידה  פברואר התקציב, התקבלה החלטה  נידון  שבה 

כך אישרה מליאת המועצה  לטובת  שונות.  בדרכים  ולקדם ספורטאים מצטיינים בספורט  לעודד 
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תקציב   סך    2022במסגרת  על  ייעודי  רבים   50תקציב  חודשים  במשך  הרב,  לצערי  שקלים.  אלף 

שם אליי  להעביר  היוצאת  המועצה  מנכ"לית  סירבה  הרבות  פניותיי  מועצה    ולמרות  רפרנט  של 

לנושא. צעד תמוה אך לצערי זאת העובדה ובכתובין. בהתאם לאמור, ולאחר מינוייך כמנכ"לית,  

אבקש להעביר לה את שם הרפרנט לנדון ובהקדם. בכוונתי לכנס את הוועדה בשבועיים הקרובים, 

יים פלוס  לפני החגים, ולהוציא לפועל את החלטות המועצה לרווחת התושבים. עוברים להם שבוע

ואני כותב לעצמי שוב בוקר טוב דוד חיות וכולם, תהילה אני עדיין ממתין לתשובתך. חודש לאחר  

תהילה עונה שלום דוד, אנו פועלים כבר כעת, אנו פועלים כבר כעת למימוש    13.10-מכן כלומר ב

והיא   המדיניות שנקבעה, מדיניות, לא החלטות המועצה, יש מדיניות שנקבעה באמצעות התקציב

אלף שקלים לטובת מצטיינים בספורט. בחודשים האחרונים התכנס צוות מקצועי   50חלוקה של  

שכולל את אגף החינוך והמתנ"ס על מנת לבחון קריטריונים ולבחון את הנעשה ברשויות אחרות. 

בשבועות הקרובים הצוות אמור להציג מסקנותיו, נפרסם אותן ונקדם את המהלך. חבר'ה החלטות  

העומדת בראשה והמנכ"לית עושים מה שבא להם, אין בעיה. בואו    -צה זה המלצה. המועצההמוע

ב בוקר.  באותו  רגוע  הייתי  אני  חוצפה  13.10-נתקדם.  כאן  יש  תהילה,  לכולם,  שלום  יום  אותו   ,

ממדרגה ראשונה מצד ראש המועצה ומצידך ומצד המנכ"לית היוצאת. תתביישו לכם. חודשים לא  

ול למייל  את  עניתם  משנה,  למעלה  של  סחבת  לאחר  ועכשיו,  המליאה.  החלטות  את  קיימתם  א 

מעדכנת שמזה חודשים מתכנסת ועדה של המועצה והמתנ"ס להחליט בנושא ואתם תעדכנו אותנו  

במה שיוחלט. וכל זאת שאף אחד מחברי הוועדה שאושרו פה, פה אושרו, במליאה, לא שותף לכך. 

החלטה על הקמת ועדה שאני עומד בראשה שתוביל תהליך  יש החלטת מליאה והיא לא המלצה.  

ימומש. אתם ומתוך כך    2022וקביעת קריטריונים על פיהם תקציב שאושר וקודם על ידנו בתקציב  

הצוות  מבחינתי,  יד.  לכך  ניתן  לא  ואנו  מליאה.  החלטות  ממשים  ולא  לחוק  בניגוד  פועלים  את 

ע שאני  לוועדה  המלצתו  את  להמליץ  יכול  תשובה  שהקמתם  אבקש  מכך.  יותר  ולא  בראש  ומד 

לשאלתי שהיא מאוד ברורה. מי הרפרנט מטעם המועצה לוועדת המצטיינים בספורט? הלאה בואו 

נמשיך. בואו נמשיך. עכשיו מאיזה יועצים משפטיים אלה? לא זוכר, תיכף אקריא לכם את השמות.  

פנה אותך לפרוטוקול המצ"ב ולחוות  בוקר טוב דוד. אני מ  18.10כותבת לי תהילה אחרי שבוע פלוס,  

ומופיעה בסעיף   לנושא. מצ"ב חוות דעת    5דעת שקיבלתי  לפרוטוקול התייחסות היועץ המשפטי 

התניית הוצאות באישור ועדות שונות.    4. סעיף  903לסדר היום בישיבה    4שהוצעה בזמנו בסעיף  

ד הגזבר וסמכותו. וכל מרגע שאושר למועצה תקציב הוצאה כספית המעוגנת בתקציב היא תפקי

החלטה המתנה הוצאה בפועל על סכום המעוגן בתקציב באישור ועדה כזו או אחרת היא החלטה 

שאינה בסמכות מליאת המועצה, היא אינה חוקית ואינה מחייבת. מה אומר אדם? הוא חתום פה.  

אנ בתקציב  שכתוב  מה  ועדה.  להיות  שצריכה  החלטתם  אתם  תקשיבו  אומר  אומר?  הוא  חנו מה 
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עושים, לא שואלים אתכם, אין ועדות, אין קריטריונים, אין מי יקבל מה יקבל, מה שאנחנו נרצה  

יקרה. נקים ועדה פרטית של ראש המועצה, של מנכ"לית המועצה, ואנחנו נחלק עד כדי לכאורה 

אי ציבורית,  ועדה  אין  דבר.  שום  אין  כלליים,  קריטריונים  אין  לנו.  שנוח  למי  לנו.  ן  למקורבים 

המילה  את  אהבת  במחשכים?  שמתקיימים  האלה  הפרוטוקולים  את  רואה  מי  לציבור,  שקיפות 

אלף שקלים האלה? מי יודע להגיד לי?   50-הזאת. מי רואה את הפרוטוקולים האלה? על מה יצאו ה

ועדת  לך משהו מצחיק.  היא כתבה  כנראה  עדי  דין תקשיבו אתה מחייך  עורכי  פרוטוקול?  איפה 

 ק את זה. איזה סמכות יש להם? הביקורת תבדו

 אם אתה אומר מישהו כתב לי בוא נדייק זו אשתי. עדי סדינסקי:

 - אה מעולה אמרתי מישהי כתבה לך, אני צדקתי דוד חיות ]חבר מועצה[:

אני רוצה להבין. אתה טוען שחילקו מלגות למקורבים? אני רק רוצה   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -להבין

 -אני לא טוען אמרתי לכאורה, תקשיבי טוב. את לא מקשיבה ה[:דוד חיות ]חבר מועצ

שלכאורה חילקו מלגות למקורבים? אמרת לכאורה? שמעת מה היועץ    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 המשפטי אמר? זה לא מגן עלייך.

 אמרתי יכול להיות שזה יוביל למצב כזה. איפה השקיפות? דוד חיות ]חבר מועצה[:

אני    -אמרת חלוקה למקורבים. אני מציעה לך לקחת את הדברים האלה צה[: לין קפלן ]ראש המוע

 - מציעה לך לקחת את המשפט הזה שאמרת

 - אני לא לוקח כלום דוד חיות ]חבר מועצה[:

 אני מציעה לך.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 מי חברי הוועדה? איפה הפרוטוקולים של הוועדה?  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -בבקשה. אתה רוצה לשאול? אתה רוצה לשאול? זה לא נכון  מועצה[:לין קפלן ]ראש ה

 מה זה לא נכון? את יודעת להציג לי פרוטוקולים?  דוד חיות ]חבר מועצה[:
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 ברור, ברור.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

מועצה[: ]חבר  חיות  לציבור?   דוד  שקוף  זה  ועדה,  ידי  על  מבוצע  שזה  מליאה  החלטת  פה  יש 

 סמים לציבור?הפרוטוקולים מפור

 אתה רוצה גם לשמוע?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 לא, אני רוצה לדבר. לגמור לדבר אחר כך תגידי. תרשמי. דוד חיות ]חבר מועצה[:

אני מציעה לך לא להגיד שמחולקים דברים למקורבים. זה הכול. כי זה    לין קפלן ]ראש המועצה[:

 האשמה חמורה מאוד, אני דוחה אותה בכל תוקף. 

 -את יכולה לדחות אותה, לא אמרתי שמתקיימת. יכול להיות וד חיות ]חבר מועצה[:ד

 אתה לא תוציא דיבה של אנשים.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

מועצה[: ]חבר  חיות  מצבים   דוד  כשעושים  להיות  שיכולה  השערה  מעלה  דיבה.  שום  מוציא  לא 

 לאופציות זה יכול לקרות, כן. השערה.

 מעניין, השערה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

אני עונה למחרת בוקר טוב לכולם, ושוב ושוב אינך עונה לשאלתי אני אומר    דוד חיות ]חבר מועצה[:

ליועץ המשפטי הקודם שהיה פה. ראשית שוב ושוב אינך עונה לשאלתי שנשאלת זה שנה מי רפרנט  

המועצה לוועדת הספורט? אבקש לקבל תשובה. בנוסף, אם את כל כך מקפידה בלבצע את הנחיות 

ימים יתקבל    14כדאי שגם תעמדי בהנחייתו של היועץ המשפטי שתוך    יועץ המשפטי של המועצה אז

ימים ודבר לא קרה כאשר זה מענה   365-מענה לפנייה של חבר מועצה. כאן מזכיר עברו למעלה מ

 פתרון לשאלה שבאה מתוך רצון לממש החלטת מליאת המועצה. לפני מה שאת אומרת יש פשוט  

מצד ראש המועצה הן מילים ריקות מתוכן, ואין בכך   אחד להכול ואמירות של שותפות ושקיפות

כלום. לא מופתע. אני את שלי הבנתי, חי אני פונה אליו, יועץ המשפטי של המועצה, ישנה החלטת 

  50מועצה מלפני יותר משנה על הקמת ועדת מצטיינים בספורט ולטובת כך העמדנו תקציב על סך  

אני מבקש אין סוף פעמים לקבל את שם הרפרנט.  . מאז ההחלטה ועד עתה  2022אלף שקלים בשנת  

המועצה יושבת מנגד ולא    שעל מנת ולממש החלטת המועצה ולכנס הוועדה ודבר לא קורה. וכשרא

 עושה דבר. אבקש הנחייתך לראש המועצה על קביעת רפרנט לוועדה כך שתתכנס בהקדם.
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 זהו?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

-רגע. יועץ המשפטי חי, אני שוב פונה אליו, מתי זה היה? זה היה בלא, רגע    דוד חיות ]חבר מועצה[:

כמובן שאין תשובות. בהמשך לשיחתנו בקשתי אין ספור פעמים ודרכים לממש את    8.11-, ב18.10

אלייך   פנייתי  נענתה,  שלא  קודם  במייל  ישירות  אליי  לפנייתך  בהמשך  בעניין  המליאה  החלטת 

לראש הנחייתך  את  שוב  אבקש  המליאה   סליחה.  בהחלטת  לעמוד  המועצה  ולמנכ"לית  המועצה 

שנקבעה לפני כשנה ולמנות רפרנט. אי מימוש החלטת המליאה ואכיפתה מטעמך כאמון על שמירת  

החוק מצד כל גורמי המועצה פוגעת קשות בתושבי תל מונד ובבחירתם בנו חברי המועצה ובנציגיהם 

 -17.11-וחוטאת לתפקידך. כותב לי אחרי כמה? חודש. ב

 מי?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 יועץ המשפטי. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 איזה שנה? עינת קדרון ]חברת מועצה[:

. עברה שנה. דוד שלום, אין בחוק הוראה מחייבת למנות רפרנט, שימו  2022  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - לב! שנה עברה

 חברים מלחמת התשה.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

אין בחוק הוראה מחייבת למנות רפרנט לכל ועדת רשות. לא יכלו להגיד לי   ]חבר מועצה[:  דוד חיות

את זה שנה קודם. לא, שנה סחבת! נמסר לי כי לחלק מוועדות הרשות כן מונה רפרנט. לפיכך אי  

  מינוי רפרנט לוועדה שבנידון אינה בניגוד לחוק. מובן כי אין באי מינוי רפרנט לוועדה זו כדי למנוע 

את כינוסה של הוועדה. אוקיי. בוקר טוב לכולם, יועץ משפטי חיימזון, אבקש לדייק את הדברים,  

 -לא רק שברוב הוועדות יש נציגי אלא בכולן! כבר נתקעתי

 דוד עשר דקות עברו. אתה תוכל להמשיך בישיבה הבאה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

דקות הכול בסדר. את מפריעה    10-לי את ההנה מעבר לכך היא מעבירה    דוד חיות ]חבר מועצה[:

 לי.

 דקות.  10-מותר להעביר את ה עינת קדרון ]חברת מועצה[:
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 -מעבר לכך וכידוע לך, בדיני משפט דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -כדאי שתלמדי את החוק אחרי שנתיים  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 -מנהלי המועצה -ל הזמןלא צריך יש לה מספיק יועצים היא כ דוד חיות ]חבר מועצה[:

היועצים בזמן האחרון ממה שנמסר לי יותר מדי במשרד הפנים,    סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 - אנחנו יודעים

 הופה. נתחיל מחדש. יופי, מצוין. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 - בוקר טוב לכולם דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -מה שאני יודעת תשאיר לי [:סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה

היועצים המשפטיים זה לא הסיפור, למרות שאני מדבר על היועץ המשפטי.   דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - יועץ משפטי חיימזון

 - אני אשמח לדעת עו"ד עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

 לא, אתה מפריע אזרח עמיחי. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 היועץ המשפטי.  עו"ד עמיחי ויינברגר ]יועמ"ש[:

האזרח עמיחי אתה מפריע. אתה היועץ המשפטי אולי. יועץ משפטי חיימזון    דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -אבקש

 * מדברים ביחד.

 דקות אנחנו מודדים?  10-מי העביר לך את ה  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -דקות 10-מירי. אני לא לוקח לה את כל ה דוד חיות ]חבר מועצה[:
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 מעולה אני מקווה שהסיפור לקראת סיום.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

אז זהו שזה לא הסיפור. תיכף אני אקרא ואראה לך שזה לא. חיימזון יקירי   דוד חיות ]חבר מועצה[:

הוועדות יש נציג מה שנקרא, זה לא כתוב אבל אני אומר. אבקש לדייק את הדברים. לא רק שברוב 

מועצה אלא כולן למעט ועדת המצטיינים בספורט. אני תוהה, אני מחכה לתשובה. מעבר לכך, וכידוע 

לך, בדיני המשפט קיים המושג נוהג, נורמה, ואם זה הנוהג מצופה שיקרה גם פה. מלבד זאת, מסמכי  

כך שלהבנתי אתה   העירייה אמורים להיות חשופים לך כיועץ משפטי של המועצה לטובת הוועדה

חייב נציג מועצה. בוועדה ההיא נציג מועצה חייב להיות, הוועדה שלא מונתה כמובן. המסמכים  

והסיכומים צריכים להיות חשופים לציבור ופומביים. מי יפעל ויעמוד על כך? זה לא ועדה פרטית, 

דה פרטית, זאת  זאת החלטת מליאה שיש לממשה. אתם מפריעים לי, בחרו בנו לא בכם. זאת לא וע

החלטת מליאה שיש לממשה. אבקש תשובתך לנושא. תהילה, בהמשך לדברי היועץ המשפטי וכיושב 

 11.12.2022-ראש הוועדה אבקש לכנס הוועדה ולהפיץ זימון רשמי כנדרש. הוועדה תתכנס ביום א' ה

ים להצגת , אבקש לדאוג לזימון חברי הוועדה, לעדכן על מקום המפגש, להכין אמצע19:30בשעה  

מצגת בעזרת מחשב נייד וכן לדאוג לכיבוד קל. אבקש מענה ועדכון לאמור. קיבלתם? לא. אנחנו 

חברי מועצה, המועצה מינתה אותנו על פי חוק, הרימו פה יד ובחרו בנו, אנחנו, על פי חוק מפעילים  

ה. ככה  את הוועדה, ופה כל אחד עושה כרצונו. דיקטטורה אמרת קודם? ככה מתנהלת דיקטטור

שירות   קיבלו  לא  חודשים  ושלושה  שנה  כמעט,  וחצי  שנה  במשך  שהם  להבין  צריכים  תושבים 

  - מהמועצה והעומדת בראשה והמנכ"לית הנוכחית כאן, בגלל אינטרסים כאלה ואחרים שלא חסו 

אלף שקלים האלה, באנו   50-אני אגיד לכם מה האינטרסים. קרדיט. חס וחלילה, אנחנו יזמנו את ה

צריך לעשות את זה, וחס וחלילה שנקבל קרדיט, למה שזה יקרה? הדיקטטורה ככה מנהלת   ואמרנו

 את העניינים ואת היישוב בתל מונד וזה המצב. עכשיו יש לך מה לומר להגנתך? 

 אני?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 לא, היא. תהילה. כתוב פה תהילה, היא מנכ"לית המועצה. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -לא לא למנכ"לית, יש לך ראש מועצה  ]חברת מועצה[: מירב דין

מועצה[: ]חבר  חיות  מירב,    דוד  בנבצרות.  היא  המועצה  ראש  בנבצרות.  היא  המועצה  ראש  לא. 

בנבצרות. היא עונה מה שבא לה, מדברת מה שבא לה, מתראיינת מה שבא לה, ובוחרת מה שבא לה  

 וחושבת שהאנשים טיפשים.
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 תן לי לתקן אותך. ראש המועצה במספרה.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 -טוב, אז  לין קפלן ]ראש המועצה[:

כשאת מדברת איתנו על תקציב, כשאת רוצה שאנחנו נעביר תקציב את    דוד חיות ]חבר מועצה[:

צריכה לעמוד בהנחיות התקציב שניתנו לך, צריכה לעמוד בהחלטות המליאה. אחרת, ויש עוד כמה 

שך בתקציב, אחרת אין טעם לאשר תקציב. את מבינה? את עושה הרי דוגמאות שניתן אותן בהמ

 11מה שאת רוצה, ואנחנו לא ניתן לך לעשות מה שאת רוצה. זה לא עסק פרטי שלך. יושבים פה  

אנשים שעבדו ועמלו קשה, השקיעו עשרות אם לא מאות אלפי שקלים מכיסם הפרטי על מנת לזכות  

לא יכולה לגזול מאיתנו את הזכות הזאת לנהל את המועצה    במקום הזה לשבת על הכיסא הזה. ואת

ולעשות את הדברים בצורה נכונה וראויה לתושבי תל מונד. את פוגעת בתושבי תל מונד וזאת דוגמא 

אחת מיני רבות וניתן עוד הרבה דוגמאות. ואת צריכה להתבייש בזה שככה המליאה והמועצה שאת  

 מנהלת מתפקדת. 

תודה דוד. אז הנושא של ועדת הספורט עלה ממש בהרחבה, אני לא זוכרת    ה[:לין קפלן ]ראש המועצ

 -אם זה היה בישיבה השנייה

 לא עלה אף פעם בהרחבה.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

דוד אתה לא קוטע אחרי שהקשיבו לך במשך רבע שעה. אז אני מבקשת   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -אם אתה יכול לרשום את הדברים

 - אבל דודו אתה מפריע לי  ]ראש המועצה[:לין קפלן 

אבל את לא יכולה לדבר על דברים שלא קשורים. הוקמה הוועדה או   דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 לא?

 ברור שלא. דוד חיות ]חבר מועצה[:

המועצה[: ]ראש  קפלן  או   לין  השנייה  בישיבה  המענה  לו  ניתן  כבר  הזה  הנושא  כל  קודם  דוד. 

ארוכה ואני אענה על זה עכשיו ממש בקצרה. ראשית קיבלת התייחסות של   השלישית בצורה מאוד 

היועץ המשפטי שהמועצה לא חייבת למנות רפרנט. אתה יכול לכנס את הוועדה מתי שאתה רוצה, 

רכזת הספורט   גורמים במתנ"ס, שכוללת את  ועדה מקצועית שכוללת  שני הוקמה  דבר  זה אחד. 
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ב פרוטוקול,  שיש  בוודאי  ממש היישובי,  אתייחס  אני  נוצל.  והתקציב  החלטות,  שהתקבלו  וודאי 

בקצרה לטענה שלך שהרשות כביכול עושה מה שהיא רוצה, שאני כראש מועצה עושה מה שאני  

 רוצה.

 לא כביכול, היא עושה מה שהיא רוצה. דוד חיות ]חבר מועצה[:

שלה, אתם בישיבה דוד אתה שוב מפריע. המועצה מממשת את התקציב    לין קפלן ]ראש המועצה[:

הבאה אם אני לא טועה או זאת שאחריה תקבלו את הדוח השנתי, אפשר לראות בו בצורה מאוד  

מאוד ברורה את מימוש התקציב על ידי המועצה, ולזרוק דברים שאין להם כל בסיס או אחיזה כמו  

יד יותר האמירה החמורה מאוד שאמרת על מקורבים שאני דוחה בשעת נפש, זה איך להגיד? זה מע

אלדד   להתייחס.  טעם  אין  באמת  השאר  וכל  אסיים  אני  בזה  אמר.  שהוא  ממה  יותר  האומר  על 

 בבקשה. אלדד בבקשה. הגזבר רוצה להתייחס. 

, לא רק זה, אני  2022רובם ככולם של הסעיפים שאתם תקצבתם בוצעו בשנת    אלדד חזי ]גזבר[:

דיוק על הסעיפים האלה, ודנו בעצם איך זוכר שעשינו ישיבה אחרי שאישרנו את התקציב ועברנו ב

 - אנחנו מתקדמים

 אלף שקלים? 250-אלדד אני יכול לקבל דוח של המתנ"ס של ה  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 .200, 250לא  אלדד חזי ]גזבר[:

 ?250-זה היה הסעיף, אני יכול לקבל מה נעשה בו? כל ה 250  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 מעית תקבל.חד מש  אלדד חזי ]גזבר[:

 עינת תורך.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 תהילה זה בסדר? ביקשתי, אני אשמח לקבל.   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 מה ניתן ופרוטוקולים של הישיבות במתנ"ס.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

אני ממש אשמח שתוציאו את זה כתוב כדי שגם לי יהיה ואני    תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 -מוציאה לכם
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אני לא מוציא כתוב. אני מבקש, ביקשתי עכשיו פורמלית, קיבלתי תשובה   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 מהגזבר.

 לי יש זמן, עכשיו אני כותב.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 הכול בסדר.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

דקות, אני בחורה מאוד    10טוב. אז א' אני מבקשת לדבר יש לי עכשיו    חברת מועצה[:עינת קדרון ]

ממך? אני לא צריכה יותר. אני ממש מבקשת לא להפריע לי חבר'ה   5עניינית וקצרה, אה יש לי עוד  

זה פשוט לא סביר. אני רוצה להתחיל ולומר שאני מסכימה עם רוב מה שנאמר פה על ידי חבריי.  

הכי הכי חורה לי מכל הדברים לין זה שמשתיקים את חבריי בפרט, את חבריי המליאה. אבל הדבר ש

אני חושבת שלא משנה מסכימים או לא מסכימים צריך לתת לדבר סביב השולחן הזה, לא אוהבים 

לי   עליי, חורה  בסדר לא אוהבים את הדברים שנאמרים. זה שמשתיקים חבר מועצה לא מקובל 

אני רוצה להתייחס לנושא של העבודה הקשה וכו'. אני יודעת שעובדים קשה, בצורה מאוד קיצונית.  

חברי מועצה שאתם יודעים כבר אנחנו אומרים את זה בפעם המי יודע כמה, מודרים   7נמצאים פה 

באופן שיטתי, ועכשיו גם הציג חברי את מלחמת ההתשה שאנחנו עוברים, זה רק דוגמא אחת מיני  

ים קשה, מאוד אפילו, ויותר מזה לנו אפילו יותר קשה כי זה לא בשעות  רבים אז גם אנחנו עובד

העבודה שלנו, זה שעות לא שעות, אז אני מציעה את הוויכוח להשתמש בטיעון הזה פחות. אתם 

עושים עבודתכם אנחנו נעשה את עבודתנו הכי טוב שאפשר. עכשיו להתייחס בהקשר של מימוש/אי 

זה התייחסות אחרונה של לא  מימוש  להתווכח סעיף  רוצה  לא  אני  פה.  י בהקשר של מה שנאמר 

מומש, עברנו באמת אלדד ואני על לא מעט סעיפים אפשר להתווכח יותר או פחות, אני עדיין רוצה 

להגיד ולהזכיר ששני הסעיפים המשמעותיים שלנו בתקציב הקודם של הסייעות, הן של המתנ"ס  

ב מומשו  לא  יום  של  בסופו  המועצה  של  שזו והן  חוזר,  לדיון  לפה  הועלו  ולא  כראוי  ולא  מלואם 

שבפעמים   אשמח  מאוד  אני  כי  שוב  זה  את  להגיד  רוצה  ואני  משמעותית  הכי  הנקודה  מבחינתי 

ולא   התקציב  בישיבת  ברורה  כך  כל  בצורה  נאמר  כך  כל  באופן  כשמשהו  יקרה.  לא  זה  הבאות 

חננו לדיון. עכשיו אני חייבת להגיד מצליחים להביא אותו לידי מימוש, גם אם בצדק, יחזור לשול

שיחד עם זאת ודווקא בגלל כל הדברים שקורים פה ואני אישית חושבת שצריך להתקדם, אני דווקא 

כן רוצה להציע הצעה תקציבית בהמשך למה שאנחנו הצענו בפעם הקודמת. לא כולם הסכימו איתה  

הגיד שמבחינתי התקציב שאני הולכת  אבל אני חייבת להגיד, אולי כן אני אפתיע אבל אני חייבת ל

ותיכף תקבלו העתק זה תקציב של מדיניות נטו. מדיניות לגמרי. מדיניות שאומרת פחות   להציע 
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מותרות, יותר אחזקה. פחות בזבוזים על לא יודעת מה, על דברים שאולי אפשר לוותר, על סרטונים,  

 -ויותר

 חזקה.מענה לצרכי התושבים. לא א דוד חיות ]חבר מועצה[:

שנתיים אחרונות זה דברים  -מבחינתנו תראו, מה שאנחנו חווינו בשנה עינת קדרון ]חברת מועצה[:

בעיקר לשוטף, לאחזקה, חירום, כבישים, תברואה, כל הדברים האלה. אי לכך ובהתאם לזאת יכולה 

צעה  להעביר מצד אחד, יכול להעביר מצד שני. אמור להיות פה העתק לכל אחד. יש פה תקציב, ה

יש פה    -לתקציב חלופי, חלק ראשון של הטבלה זה קיטון בסעיפי הוצאות מסוימים שמסתכמים ל

את כל המספרים תיכף אני אקריא אם אתם רוצים והחלק השני הוא גידול בהוצאות. אני אקריא  

בישיבה   נאמרו  גם  חלקם  זמן.  לחסוך  קצת  כדי  הקטנים,  הדברים  את  לא  הדברים,  עיקרי  את 

צעה פה אומרת ככה: יש פה קיצוץ משמעותי בטיאוט רחובות שזה רכב שאנחנו כמה הקודמת, הה

זמן שואלים לגבי הנחיצות שלו. קיצוץ של מיליון שקלים. יש פה קיצוצים שנובעים בעיקר בסעיפי 

הנדסה, גם בייעוץ משפטי, לא משפטי אלא תקציב ליועצים מקצועיים כי תמיד יש תקציב ליועצים  

בתוך בגנים    מקצועיים  הורדה  חברים.  משהו  שוכחת  אני  אם  לי  תעזרו  שמבקשים.  התב"רים 

ונטיעות, גם את אבטחת אירועים אני חושבת שאפשר להוריד כי ראיתי שזה נכנס בהיטל השמירה  

אלף שקלים, הכול כתוב אז אני לא מקריאה, אם תרצו   350אז אני לא רואה צורך בסעיף נוסף של  

התחתונ לשורה  ונגיע  שאם  נתעמק  חושבת  אני  הנהלה,  במשכורת  הורדה  גם  פה  הצעתי  אני  ה. 

הדוברות מסתיימת השנה יכול להיות שעדיף לנו בשנה כזאת לתת תקן לאב בית לגנים שהוא תקן 

מאוד מאוד חסר כבר כמה שנים ולטפל בדוברות בשנה הבאה. הסעיפים הבאים יש פה המון סעיפים 

אחוזים אז לדעתי    70-80ם אם היה ניצול אני יודעת מה של  שחלקם ניצול יותר חלקם ניצול פחות, ג

אפשר לקצץ, משאבי אנוש, הון אנושי היה שם גם הוצאות של ייעוץ ארגוני שלדעתי מן הסתם עוד 

פעם לא יהיה ייעוץ ארגוני השנה אני נוטה להאמין. קיצוץ בהוצאות אחרות, מה עוד? דברים זה 

דד שיש סעיפי תקשוב שאינם מנוצלים ככל הנראה גם לא  דברים קטנים, כן עלינו במעבר עם אל

 3ינוצלו נכון אלדד? כנ"ל לגבי חותם למרות שאותו לא קיצצתי באופן זה. הסכום המקוצץ פה הוא  

שקלים. לעומת זאת, לאן    2,908,000מיליון ומשהו אבל הסכום האמיתי שאפשר להשתמש בו הוא  

בהיבט של מדיניות לאחזקה, יש פה אחזקת בתי ספר אני חושבת שהכסף צריך ללכת? כמו שאמרתי  

בהקשר של חינוך אם אני זוכרת נכון בבית ספר שלנו בדגש על הממברנות שהם מחכים להן, אנחנו  

חושבים שצריך לטפל בזה, יש אחזקת בניינים שאנחנו מבקשים להעלות בחצי מיליון שקלים, יש  

לעצור? יש סעיף חדש שנקרא תיקון ליקויי   -אסעיף חדש אני חושבת שצריך להכניס לתקציב שנקר 



 

 נוצר על ידי 

43 

אלף שקלים כדי שחלילה לא תצטרכו לחכות לאישור תב"ר   500בטיחות שגם בו לדעתנו צריך להיות  

גם את סעיף התחזוקה השוטפת שהכנסנו בשנה שעברה אנחנו  חירום.  או אחר במקרה של  כזה 

אלף שקלים,    130ני משחק בעוד  אלף שקלים, העלנו גם את אחזקת מתק  400-מבקשים להגדיל ב

, וזה אחזקה שנקרא משהו של 64ומשהו אלף שקלים, לא יודעת כמה,    60אחזקת גני ילדים בעוד  

ב כזה  משהו  ישנה  מועצה  או  מעבר   50-המועצה  פה  יש  אמרתי  חינוך  של  בהקשר  שקלים.  אלף 

להרחיב, אני מציעה  דברים. אחד, אנחנו מבקשים    3לתחזוקה שאנחנו רוצים שייכנס בשוטף יש פה  

סליחה להרחיב השנה את התל"ן, את מימון התל"ן חוג אחד להורים גם בבתי הספר היסודיים,  

אלף שקלים בשנה, זאת הערכה בדוקה, אתם יכולים כמובן לבדוק אותה.    360הערכת עלויות של  

 ים?בדיוק שבאתי לסי -אלף שקלים בשנה והגדלת 160כמו שאמרתי אב בית לגנים הערכה של 

 התפרצויות. * 

זה בדיוק היה במשפט האחרון. והגדלת תקציב חומרי לימוד אני צריכה    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

רק שתאשרו אבל זה סעיף של חומרי לימוד שמגיעים לגני הילדים שלמיטב ידיעתי הוא חסר ודל 

ים שצריך בגלל  . סך כל ההוצאות עם ההפרש2023אלף שקלים בשנת    100- מאוד אז הגדלה של זה ב

 הקיזוז של סעיפי ההנדסה משתווה לסך הקיטון שהוצא בחלק העליון. זה פחות או יותר. מאוזן כן. 

 אחוזים? 2כמה זה מתוך התקציב?   דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 כן.  114מיליון מתוך  3 עינת קדרון ]חברת מועצה[:

ו אריק דושי לפני שניתן לו להתייחס טוב. אז תודה עינת. הצטרף אלינ  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אתחיל   אני  כן.  גדול,  הכי  הטיאוט,  סעיף  זה  בו  לקצץ  מציעה  שאת  פה  גדול  הכי  והסעיף  היות 

מתקציב   חצי  לקצץ  מציעה  בעצם  שאת  לעומקה,  שלך  ההצעה  את  להבין  רק  צריך  אז  בטיאוט. 

היום שאנחנו מרגי זאת אומרת שהניקיון של  אוקיי?  היישוב  לתגבר את הניקיון של  שים שצריך 

השירות ולשפר את שירות הניקיון נוסיף על זה את תוספת הגידול ברחובות הקיימים, נוסיף על זה  

את תוספת הפארק, שהולך לשרת הרבה מאוד משפחות, אז את בעצם לוקחת את תקציב הניקיון  

 של היישוב ואת בעצם מציעה לקצץ אותו בחצי. 

 כוונת לטיאוט רחובות?את מת עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 כן.  לין קפלן ]ראש המועצה[:
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 זאת אומרת ניקיון היישוב כולו זה הטיאוט?  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 יש הרבה, כן. עיקר הניקיון.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אני רק מציעה להסתכל על זה כהתייעלות. זה סעיף טיאוט ספציפי.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - זה לא קשור לניקיון  ]חברת מועצה[:מירב דין 

 לא לא לא לא.  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

אז יכול להיות שהייתה כאן אי הבנה כי הסעיף שנקרא טיאוט כולל את   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -עובדי הכפיים זאת אומרת זה כל

 את מה?  מירב דין ]חברת מועצה[:

 -זאת אומרת זה כל תקציב הניקיון  את עובדי הכפיים.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אבל כתוב כאן מכונת טיאוט.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 -זה הכול  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -רגע אני פותחת. יש סעיף עינת קדרון ]חברת מועצה[:

דוד רגב ישב פה בשנה שעברה ואמר לנו במפורש זה מכונה. מה פתאום?    דוד חיות ]חבר מועצה[: 

 סיפרו לנו סיפורים. 

 תנו לגזבר.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 הם מטנפים את כל המכוניות. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

דודו שנייה. נתחיל בלהבין מה יש בסעיף הזה. רותם רגע,   -בואו נתחיל  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 רגע.

 * מדברים ביחד.
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מיליון שקלים הוא כל תקציב הניקיון    2.2-הסעיף הזה של העלות של ה  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 של היישוב, שיהיה ברור. 

 כמה מתוך זה הטיאוט?   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

רק שנייה. אני אסיים את המשפט. ההצעה היא לקצץ בכל תקציב הניקיון    [: לין קפלן ]ראש המועצה

 של היישוב בחצי. אם הייתה כוונה אחרת אז נצטרך לסדר את המספרים. 

 כתוב כאן טיאוט.   מירב דין ]חברת מועצה[:

 .2.271כתוב טיאוט. סעיף  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

מועצה[: ]חבר  חיות  רוצה  דוד  אני  לפני,  והקודמת    עוד  הקודמת  התקציב  שבישיבת  לכך  הסבר 

אחוזים את סעיף הטיאוט הזה ונאמר פה בפירוש על    50-לפנייה, ביקש חבר המועצה אבי לקצץ ב

ידי דדי עוד אפילו, אנחנו הולכים בהיסטוריה חבל על הזמן, על ידי דדי ואז על ידי טירנה שיש פה  

פעם בשבוע וזה וזה, אף פעם ומעולם לא דובר  החשיבות של המכונית הזאת שעוברת בכל הרחובות  

 על כוח אדם של עובדים פיזי. שמטאטים.

 * מדברים ביחד.

 דוד אבל עינת אמרה את זה. זה לא קשור לעובדי כפיים. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

מועצה[:  ]חבר  חיות  לנו את    דוד  מי מספר  כפיים. אז  עובדי  נולדו שם  בעיה. פתאום  פה  יש  אבל 

 ? דודו מי אומר לנו את האמת? איך אפשר לסמוך על מה שנאמר לנו? האמת

 זה ההצעה של עינת כן כן לא לא, מה הקשר? תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

תהילה אתם מפריעים לי. נאמר לנו פה בפירוש שמדובר בתקציב לטיאוט.   דוד חיות ]חבר מועצה[:

ה לעובדי כפיים, ונאמר לו שבלי המכונות האלה  אבי חבר המועצה ביקש לקחת ולהמיר את הכסף הז 

 - אוי אבוי לנו מדינת ישראל ובתוכה תל מונד תשקע בבוץ ובטינופת. אני רוצה להבין איך פתאום

אל תפריד. אני רוצה לקבל תשובה ברורה. לנו נאמר מפורשות שזה מדובר במכונה. מכונת טיאוט.  

 דודו אתה מוכן לתת לי בבקשה?
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 מה זה משנה מה היא אמרה? חבר מועצה[:דודו גרינברג ]

 זה לא משנה. רבותיי, הנה יש פה אותו גזבר ששמע את זה גם. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -אל תכניס אותי אני לא שמעתי את זה אלדד חזי ]גזבר[:

אותו גזבר ששמע את זה אז. אני רוצה הסבר. רוצה ללכת להתייעץ עם   דוד חיות ]חבר מועצה[:

 י להתייעץ עם טירנה.טירנה? צא

 * מדברים ביחד.

רגע. אני רק רוצה לפני שאת עונה, בגלל האמירה הקצת פופוליסטית    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

שנאמרה על ידי ראש המועצה חשוב לי רגע להבהיר. הקיצוץ נבע אך ורק בגלל הסיפור של המכונת 

אנחנו או אני, ואני עכשיו שומעת שחברי  טיאוט ולא להתחיל להוציא אנשים או לפגוע באיזה זה כי  

 דודו חושב שהמכונה הזאת עושה יותר נזק מאשר תועלת.

מועצה[: ]חבר  אליהו  ולא    אבי  החדשות  השכונות  את  מנקה  לא  שהיא  מזה  חוץ  משמעית.  חד 

 פארקים, בואו. 

הקשר של   אני אגב ציינתי עובדה, שיקפתי עובדה, ולכן אני לא מבינה את  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 האמירה פופוליסטית. זאת עובדה, בבקשה תהילה. 

אני אגיד רק את הנתונים כי הנתונים זה הדבר הכי חשוב שממנו   תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

אחוזים מהתקציב הזה    14יצאת כשעשית את החישוב אז כן חשוב להגיד אותם. הנתונים זה שבערך  

 - היתרשנקרא טיאוט הוא על מכונת הטיאוט. 

 אני בשוק. אני בשוק.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 תן לי שנייה לענות. תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 0יכול להיות שמי שנתן לפני זה את הנתונים דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 זה שערורייה. שיקרו לנו. שיקרו לנו. רצה להוריד מיליון שקל, שיקרו לנו.  דוד חיות ]חבר מועצה[:
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צריך את זה בכתב. שיהיה לפרוטוקול. עוד פעם לפרוטוקול בבקשה אנחנו   מירב דין ]חברת מועצה[:

 רוצים לשמוע.

המועצה[: ]מנכ"לית  מימון  לפרוטוקול.    תהילה  או  לפרוטוקול  לא  מקליט.  אחוזים   14תמיד 

עובדי מתקציב   כפיים,  עובדי  על  זה  היתר  כל  טיאוט.  המכונת  על  הוא  טיאוט  שנקרא  הטיאוט 

הטנדרים שיש לנו שאוספים את הזבל שעובדי הכפיים מטאטאים מהרחובות, מנהל עבודה, מכונת  

 - טיאוט אמרתי זה בנפרד, תוספות על חגים שיש לנו

 מה שאת אומרת. וזה לא שונה משנים קודמות סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

המועצה[: ]מנכ"לית  מימון  שנים    תהילה  על  להגיד  יודעת  לא  הזאת.  השנה  על  לי  שיש  מה  זה 

קודמות מכיוון שהסכום לא השתנה אני מעריכה שזה אותו דבר ויש פה את רגב ואת אריק שיתנו 

 מידע.

 -זה הסעיף היחידי? רגע רגע חבר'ה דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

אלף שקלים?    300מה שאת אומרת תהילה שמכונת טיאוט לשנה עולה    מועצה[:   אבי אליהו ]חבר

 אלף שקלים?  317אלף שקלים? מכונת טיאוט בתל מונד עולה  317

 כמה עולה לנו?  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 אחוזים.  14אמרת   מירב דין ]חברת מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 -ייה. אנחנו נעבור פה סעיף סעיף. חבר'הטוב, אריק, שנ  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -זה סעיף טיאוט, טיאוט אומר  מירב דין ]חברת מועצה[:

]מנכ"לית המועצה[: גם שהוא לוקח את המטאטא,    תהילה מימון  זה  לא רק מכונה.  זה  טיאוט 

טיאוט זה כל מה שקשור לניקיון של הרחוב, זה לא משנה אם הבן אדם עושה את זה או שזה המכונת  

 וט, זה החלטה מי עושה את זה.טיא

 טוב שנייה שנייה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:
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 מיליון שקלים הולך למנקים?  1.9-זאת אומרת ש  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 מנקים, טנדרים ואיסוף. תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 איזה איסוף?  מירב דין ]חברת מועצה[:

 זה בכסף? משהו נשמע לי לא הגיוני. אפשר לקבל את   אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 למכונת טיאוט הזאת יש מכרז? שנותן עלויות?  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

טוב אני רוצה רגע להתייחס לעוד סעיף. אני רוצה להתייחס לעוד סעיף   לין קפלן ]ראש המועצה[:

ז לסעיף שקשור אליהם אני מדלגת ואז אני מעבירה את זכות הדיבור לאריק ולרגב שאיתנו בזום א

הסעיף השני שקשור לאריק ולרגב זה הסעיף השלישי   -על הסעיף השני. עינת בנוגע לסעיף השלישי

בהצעה, אז פה אני רוצה גם לשים על השולחן ולהעיר את הזרקור על זה שאת בעצם מציעה לקצץ 

של    500 תקציב  מתוך  שקלים  את  1.5אלף  אומרת  זאת  שקלים.  בהוצאות   מיליון  לקצץ  מציעה 

 - תחזוקת הגינון השוטפות שלנו בשליש. זה כשאני אומרת שוב, היישוב גדל

 גינון יש סעיף אחר. משהו אחר. מדובר על נטיעות. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 זה גינון חברים.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 לא לא לא. זה לא גינון שוטף. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 אין גינון אחר.  ן ]מנכ"לית המועצה[:תהילה מימו

 - רגע רגע סליחה  מירב דין ]חברת מועצה[:

השנה, אני מציעה כן,    SOSהאמת שכן. אני מציעה, כן אחזקה היה    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 פחות עציצים ויותר אחזקה. כן. זאת ההצעה שלי, כן.

 * מדברים ביחד 
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אני רוצה להגיד את זה שזה יהיה ברור. אני גם התחלתי ואמרתי. זאת    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

כסף לאחזקה, פחות כסף לנראות, ספרים,   הצעה של מדיניות. מדיניות, יותר כסף לבטיחות, יותר

 פרסומים וכו'. 

טוב. אז אריק ורגב אני מבקשת שתתייחסו, הקיצוץ המוצע כאן בסך    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 33תקציב הניקיון של היישוב הוא קיצוץ בחצי, ובסך הוצאות גינון תחזוקה הקיצוץ הוא שליש,  

לנו.   שיש  החדשים  הדברים  כל  כולל  הפארק,  כולל  היישוב  כל  של  הגינון  הוצאות  בסך  אחוזים 

 בבקשה אריק. 

 הניקיון בחצי?הוצאות  אריק דושי:

 כן, בחצי. במיליון. הציעו לקצץ במיליון.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 לא קיצצת אותנו בשליש בלי לדבר איתנו?  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 דוד באמת תן לו לדבר.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 הוא לא קיצץ  לין קפלן ]ראש המועצה[:

פעמים איסוף אשפה לפעמיים. בפועל, בפועל. בן    3-בשליש. למה לא? מ  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 אדם עובר עם המשאית פעמיים במקום שלוש. 

 לא מבינה למה צריך לשמוע אותו. זאת ההצעה נגמר הסיפור.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 -לדיון, מה מירב באמת. תשמעי את אנשי המקצוע יגידו לך רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 * מדברים ביחד.

 טוב אריק בבקשה.   לן ]ראש המועצה[:לין קפ

 למה?  סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 סיגל יש פה ישיבה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:
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לא, יש פה הצעה, מצביעים, וזהו. למה אני צריכה לשמוע שהוא   סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

חצי שעה והוא צריך    אומר את מה שאת ראש המועצה רוצה לשמוע? היא התכתבה איתו עכשיו

 להגיד, מסכן.

 לא כתבתי לו הודעה אחת אז חבל שאת סתם אומרת דברים.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

]חברת מועצה[: שמעת אריק? עכשיו לקחו חצי מהתקציב, לקחו לך תקציב    סיגל זהבי שמבירו 

 מהעבודה, עכשיו תדבר. 

 אריק בבקשה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

שמביר זהבי  מועצה[:סיגל  ]חברת  לאופוזיציה    ו  הכבוד  כל  עכשיו?  יגיד  שהוא  רוצה  את  מה 

 שקיצצתם לי חצי? נו באמת. את חושבת שכולנו מטומטמים פה.

 סיגל תודה תודה על ההופעה הנוכחית.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אני מודה לך שאת נותנת לי ציונים כל ישיבה. סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

אריק בבקשה. סיגל אני שמחה בשבילך, באמת ממש שמחה בשבילך.   ]ראש המועצה[:  לין קפלן

 טוב. אריק בבקשה. 

חבר'ה אני רוצה לומר לכם. כבר היום אנחנו מה שנקרא סוחטים יותר מעובדי הניקיון    אריק דושי:

ים  קילומטר נקודה שתיים ביום, אצלנו הם עוש  - ממה שאפשר, עובד ניקיון אמור לעשות קילומטר

אותו  לשתף  יכול  בהזדמנות  אני  זה  אחרי  שירצה  מי  ביישוב  הלכלוך  שכמות  לזה  מעבר  יותר. 

 -בתמונות של כמות הזבל והאשפה שזורקים מסביב לפחים, מסביב לפינות מחזור

 מקום של חינוך.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 דודו זה לא צריך להיות. סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 אבל הוא כבר מדבר, בואו נכבד אותו נו, תנו לו לדבר. דבר אריק.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

אנחנו כל יום אוספים כמויות מטורפות של לכלוך מה שנקרא גדול,   -אז המצב הוא  אריק דושי:

מלכלכים כי אני לא חושב  ומטאטאים המון. מעבר לזה, ביישוב יש כמויות של עצים שאני לא אומר  
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ממה  חוץ  האלה,  העלים  כל  את  לטאטא  צריך  ובסוף  עלים  של  בכמויות  אבל  לכלוך  זה  שעלים 

נשירה   של  תקופות  יש  אוספת,  טיאוט  על   שזהשמשאית  היום  כבר  אנחנו  אפשרי.  בלתי  פשוט 

ועוד לא התחלנו    שירדהקשקש אני לא מדבר על מיליונים, ואני לא מדבר על מאות אלפים. כל שקל  

זה ניקיון אחר, עובד היום מגיע פעם בשבוע לרחוב, הלוואי והייתי יכול    -את כל אזור מה שנקרא

 להביא אותו יותר. 

 אריק אני יכול לשאול אותך שאלה בהקשר למה שאמרת? דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 תן לו שנייה לסיים.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אריק אתה מכיר את המכונה הזאת שהולכת ושואבת את העלים? צה[:דודו גרינברג ]חבר מוע

אני מכיר אותה, אבל היא שואבת עלים לא יודע כמה היא פרקטית. היא עולה לא מעט    אריק דושי:

 כסף. כמה מאות אלפי שקלים.

  בוא תגיד לנו כמה זה עולה המכונה הזאת, ויכול להיות שנאשר לך את  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 המכונה הזאת. אני רואה בכל מקום מכונה שאוספת עלים.

 אני רוצה להסביר לכם רגע כמה דברים. אריק דושי:

 - גם בחו"ל וגם בארץ דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

אלף    750אלף שקלים אתה זוכר אותו? אתה זוכר אותו?    750תגיד יש תב"ר    דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -300אלף שקלים בתב"ר ראש מועצה כי היה רק  750יעו שקלים? אתה בא להגיד לי שהשק

 -רגע תן לו. יש עניין של התייעלות אם לוקחים מכונה כזאת דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

יש בעיה קשה של הנתונים שהוצגו לנו לבין מה שמוצג עכשיו, רבותיי, אני  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 לא מבין אתכם. 

 נחנו לא יכולים לנהל את המועצה, זה התפקיד שלה, לא שלנו.א  מירב דין ]חברת מועצה[:

אם יהיה קיצוץ בשקל, בשקל אחד בטיאוט הרחובות ייקח אותנו אחורה והיישוב יראה    אריק דושי:

ממש ממש לא טוב, כבר עכשיו אנחנו ממש כאילו נקרעים כדי להביא את היישוב למצב מאוזן, אם  
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אחרי שאנחנו זה  בימי ראשון, אם  ואנשים    זה  ואשפה שנזרקת  פינויים  ואחרי  מנקים קרטוניות 

שזורקים כל מיני דברים על ספסלים וקרטונים ליד כל מיני מקומות. אני באמת מזמין אתכם אני  

 - אראה לכם כל יום עשרות של תמונות. עשרות, לפני שאנחנו מנקים

 אריק אפשר שאלה?  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

אריק תן לי רק לתזכר אותך שאתה בין אלה שהורידו את כמות   ת מועצה[:סיגל זהבי שמבירו ]חבר

 הפינוי משלוש לפעמיים. 

 זה לא הוא, הוא שנייה וחצי כאן, מסכן מפילים עליו הכול.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 הוא עשה את המכרז הזה. סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

פעמים לפעמיים. לא קשור לשקל, מספר    3-האשפה מ  מה שאמרתי את פינוי   דוד חיות ]חבר מועצה[: 

 פעמים, לא אמרתי כסף. לא אמרנו כסף. 

מועצה[: ]חברת  שמבירו  זהבי  שני    סיגל  ומצד  הפינויים  כמות  את  להוריד  אחד  מצד  אפשר  אי 

 להתלונן שהיישוב מלוכלך.

הגינון בגני   אני רוצה לשאול שאלה בבקשה. אריק אתה גם אחראי על  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 הילדים?

 כן.  אריק דושי:

 האם זה אותו סעיף או שזה סעיף נפרד?  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 הגינון בגני הילדים? אריק דושי:

 כן. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 זה אותו סעיף של גינון. אריק דושי:

 באמת? מתי פעם אחרונה ביקרתם בגנים? ראיתם איך הגינה נראית?  עינת קדרון ]חברת מועצה[:
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 פעם בשבועיים נכנסים לגני ילדים. -שבוע שעבר, לפני שבוע וחצי נפגשנו עשינו אריק דושי:

מעניין מה זה, אני מוכנה להיכנס איתך לגן של הילדים שלי. דרך אגב   עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - אני לא בטוחה שזה אותו סעיף חכה שנייה אני אסתכל כי אני זוכרת

 -תחשבי מה יקרה אם נקצץ בתקציב הגינון אריק דושי:

ן של אני חושבת שזה סעיף נפרד, להיפך. אני הוספתי כסף לתקציב גינו  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

שעות ביום צריך להיראות לא פחות    9או    8גני הילדים כי אני חושבת שמקום שהילדים שלי מבלים  

 טוב מהאי תנועה של הזה, זה מה שאני חושבת. 

אבל עינת אין לך פה סעיף של גינון בגני ילדים, אין לך סעיף, אני רואה   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 את ההצעה שלך. 

 אני חושבת שכן.  צה[:עינת קדרון ]חברת מוע

 הגנים נמצאים בתוך התקציב.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 צריך להיות במיטה בגיל שלי, קדימה. 10-אני בדרך כלל ב דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 צודק. קיבלת. בסדר, תודה. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

ותכם. ככה. אתה אומר שתל  אני רוצה רגע להתייחס לדברים שאמרת ברש  דוד חיות ]חבר מועצה[:

מונד מלוכלכת, מזוהמת, כדאי שתקשיבו אליי אם אני מפריע. שנייה לא לא לא, אתה אמרת, לא 

 -אני

 לא אמרתי תל מונד מלוכלכת.  אריק דושי:

 של אשפה? ערמותאתה לא אמרת שכל בוקר  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 ב דוד.דוד הבחור עושה עבודה טו דודו גרינברג ]חבר מועצה[:
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לא אמרתי, אני חוזר על דבריו. אתה לא אמרת שתל מונד מלוכלכת? לכלוך    דוד חיות ]חבר מועצה[: 

בספסלים? אתם צריכים לבוא לראות איך היישוב נראה, לא אמרת את זה? רגע, שנייה. אז אני  

 ברשותכם, נעשה את זה קצר, אבל הם לא מקשיבים.

 לעשות בבית היום?אין לך מה  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 מדברים ביניהם. * 

ברשותכם. אז אנחנו מדברים על תל מונד שהוא יישוב כנראה לא הכי נקי   דוד חיות ]חבר מועצה[:

אלף תושבים, לא הכי נקי בעולם, אנחנו תושבים. אז אני אומר רבותיי לפני שנלך להשקיע  15בזה. 

ב נשקיע  אם  אומרת  זאת  בחינוך.  שנשקיע  כדאי  יותר  בלנקות,  ילדים  יהיה  שלנו  והילדים  חינוך 

טובים כמו שנטען פה לפחות שהם לא מחונכים, כך אני מתרגם את זה, לא אתה אמרת אני אומר 

 את זה.

 מי אמר שהם לא מחונכים?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

ה  אני אומר. כי חינוך מוביל לזה שהרחובות נקיים ואנשים לא זורקים אשפ  דוד חיות ]חבר מועצה[: 

 כמו שנאמר פה שכל הרחובות מלאים אשפה ולכלוך וכו'.

 מי אמר שזה ילדים?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 לא אמרתי ילדים. חינוך, לא אמרתי רק ילדים.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 אתה רוצה להגדיל את ההסברה והדוברות?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

לא לא הסברה יש לך מפה עד אמריקה, יש לך דוברת שפורשת, הכול בסדר.   דוד חיות ]חבר מועצה[:

אני אומר בואו נשקיע בחינוך. אגב, אנחנו לא מדברים על זה כי זה ישיבת תקציב אבל גם נושא  

פורים הראה שיש לנו בעיה בחינוך ויש לנו בעיה בניהול אז אם כבר אנחנו עסקינן בנושא החינוך,  

נעסוק בואו  אומרים    לניקיון  אנחנו  חינוך  של  מקום  הוא  שגם  וזה  שלנו  הנוער  של  בתרבות  רגע 

אתכם   לקחת  רוצה  אני  עכשיו  ניקיון.  של  בפלסטר  דווקא  ולאו  בחינוך  נשקיע  בואו  אז  לעצמנו, 

לדוגמאות שאתם נתתם פה על עיריית כפר סבא. המנכ"לית נתנה כל הזמן את עיריית כפר סבא  

. עיריית כפר סבא לא אוספת את העלים מהשלכת שיש. כהחלטה,  כסמן הימני של בר קיימא וכו'

אגב. כהחלטה. גם על הכבישים וגם על המדרכות. הם לא אוספים כהחלטה. תבדקי, עוזי סגל, אני  
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ישב פה על הכיסא הזה ואמר את הדברים בדק אותם. אגב אם את  זה בוועדת איכות הסביבה, 

י המועצה ולא צדקת ואני צדקתי. אתם אומרים פה  זוכרת אני בדקתי גם דברים שאת אמרת לגב

לא  סבא  כפר  עיריית  בפירוש  הסביבה  איכות  בוועדת  פה  נאמר  בפירוש  לכם  אומר  אני  אז  סתם 

אוספת. לא יקרה שום דבר אם יהיו עלים. וכשעלים יגיעו לכביש תעבור מכונת הטיאוט, תאסוף 

יו מה הכי מדהים אותי? שאתם אומרים  אותם, לא יקרה שום דבר, אז הנה חסכנו עוד כסף. ועכש

פעמים לפעמיים בלי לעדכן את  3-שהיישוב מלוכלך, ואתם מצמצמים את איסוף האשפה ביישוב מ

 התושבים, בלי לעדכן אותנו חברי המועצה. 

אנשים איפה יזרקו? בבית שלך תהילה? שמעתי את ההערה    סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 ערה מטומטמת. רותם בוא תגיד מה היא אמרה. שלך לרותם שאמרת איזה ה

 אמרתי איך זה קשור. תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 לא אמרת איך זה קשור. אבל בסדר.  סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 סיגל, מיותר מיותר.  רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

תאמיני לי המילה האחרונה שאת יכולה להגיד לי זה מטומטמת    סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 כי אני כל כך שבויה בדברים האלה.

 בחיים לא אמרתי דבר כזה. תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 אמרת את זה בשקט לרותם. סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 לא נכון סיגל. מיותר, מיותר סיגל. רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 -רגע אני מבקש להמשיך את דבריי. אתם מדברים איתי על ניקיון חיות ]חבר מועצה[:דוד 

אגב לא אמרנו שהיישוב מלוכלך, לפני שאתה ממשיך. לא אמרנו שהיישוב    לין קפלן ]ראש המועצה[:

 מלוכלך.

 הקשבת למה שאמר?  דוד חיות ]חבר מועצה[:
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ך את העובדים שלו בשביל לנקות את הוא אמר שהוא רואה שהוא צרי  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 היישוב.

 לא לא לא. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 דוד למה זה כל כך חשוב? דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 תסתכלי מחר בהקלטה מה הוא אמר. תקשיבי היטב.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 לא אמרתי שהיישוב מלוכלך.  אריק דושי:

 צמך ואחר כך תגיד מה אתה אמרת. אתה תקשיב לע דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - אני אמרתי אריק דושי:

 * מדברים ביחד.

 הוויכוח שלי לא איתך.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 דוד אתה מסיים?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אוקיי. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 עזוב את זה דוד. לפעם הבאה תשמור משהו.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

כלומר לא יכולים בפה אחד להגיד רבותיי צריכים כסף לניקיון וזה וזה    דוד חיות ]חבר מועצה[:

 וזה, וביד השנייה לקצץ כאילו אנחנו לא מעדכנים תושבים ולא מעדכנים אותנו.

 במה קיצצנו? תסביר במה קיצצנו.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

פעמים לפעמיים. זה לא קשור תקציב.   3-אתם צמצמתם את פינוי האשפה מ  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - מה זה קשור? דה פקטו משאית פוגשת, לא קשור
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 * מדברים ביחד.

 - עכשיו. אחרי שהבנו שיד ימין לא יודעת מה יד שמאל עושה או מה מדברת  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 על סמך מה הבנת את זה?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אני הסברתי. את רוצה שאני אחזור שוב מהתחלה? זה עוד חמש דקות.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 לא לא האמת לא.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

חבל, יופי. את תקשיבי להקלטות תדעי מצוין. לבד בחושך. אני לא מקבל  אז    דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -את ההסבר, לא מקבל את ההסבר

 -מה הוא אמר? יום האישה היה  לין קפלן ]ראש המועצה[:

זה לא קשור בכלל לנשים מה שאמרתי. זה לא קשור לנשים בכלל, תפסיקי    דוד חיות ]חבר מועצה[:

זה לא נשים בכלל. ואת רחוקה ממני שנות אור בהתייחסות שלי לדחוף כל דבר כאילו זה מגדרי.  

 - לנשים. שנות אור. אני לא מקבל את ההסבר

 אוקיי, כן.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

שנאמר פה על סעיף הטיאוט. כי אני חושב, אני לא רוצה להשתמש במילה  דוד חיות ]חבר מועצה[:

פעמים הקודמות פעמיים אל מול מה שנאמר לנו  בוטה אבל יש פה סילוף של עובדות שנאמרו לנו ב

 - אני אגיד לכם. לנו נאמר שסעיף הטיאוט, מכונת הטיאוט הוא רק -בישיבה הזאת. מה תחולת 

 רגב נמצא פה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 רגב כבודו במקומו מונח. נשמע אותו. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 הורדנו כסף. מה אתה רוצה מתהילה? אבל תיקנו את זה, דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

נאמר לנו שזה המכונה ואי אפשר לוותר על זה. להפך, אבי אמר בוא ניקח    דוד חיות ]חבר מועצה[:

את הכסף נהפוך אותו לידיים עובדות, ואתם נעמדתם פה על הרגליים האחוריות שאי אפשר לגעת 

 - 750במכונת הטיאוט. ויותר מזה, יש תב"ר של 
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 אבל אתה אשם, אני אשם, הצבענו על התקציב.  ג ]חבר מועצה[:דודו גרינבר

 אתה צודק. ולכן לא נצביע על תקציב ככה. כי התקציב מוסתר. דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - דוד בוא ניתן לרגב להגיד. ואני רק אגיד  לין קפלן ]ראש המועצה[:

גו כמוהו. מי צריך את רגב  את כולם שיתנה  גוררתרגע מה הבעיה? את    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 ומי צריך עכשיו את כולם. בואי נצביע וזהו. יש תקציב או אין תקציב. 

 דודו כל אחד אחראי על ההתנהגות שלו, גם אתה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 את מקפיצה את כולם בהתנהגות שלך. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 רגע. יתשתה מים ות  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 תשתי את בקבוק.  ו גרינברג ]חבר מועצה[:דוד

טוב מה שאני רוצה להגיד לפני שאני נותנת לרגב להתייחס זה שגם בשנה    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

שעברה רצו להוריד את מכונת הטיאוט, ומכונת הטיאוט לא ירדה גם שנה שעברה כך שהדיון היה  

 -מאוד דומה. רגב תתייחס בבקשה

 וכמו שאמרו חבריי, לומדים משנה לשנה.  עצה[:עינת קדרון ]חברת מו

 רגב בבקשה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 ערב טוב. למה להתייחס בבקשה? רגב:

 למה שנאמר פה. ומה שאתה רוצה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 זה ההתייחסות הכי טובה ששמענו הערב.  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

]מנכ"לית המועצה[: כי חבל על הזמן. נאמר פה שבישיבות תקציב הקודמות   תהילה מימון  רגב 

- תקציב הטיאוט יועד לעניין של מכונת הטיאוט. לא לעניין של עובדי כפיים. אני הסברתי שמתוך ה

אלף שקלים זה תפעול המכונה וכל היתר זה עבודת    350-ל  300מיליון שקלים, פחות או יותר בין    2.2
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הל את  שאוספים  והטנדרים  תקציב  כפיים  בישיבות  נאמר  למה  בבקשה  תתייחס  ברחובות.  כלוך 

 הקודמות זה הכול. 

 - נוציא אותם םפרוטוקולילמה? יש  סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 האשימו אותו אז בואו ניתן לו רגע להתייחס. תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

אף אחד לא מאשים אותו או אף אחד מעובדי המועצה. זה מה שנאמר   מירב דין ]חברת מועצה[:

 לנו.

 טירנה הציגה את זה. טירנה התווכחה עם דוד שעתיים. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 אפשר לתת לרגב להגיב? דוד?  לין קפלן ]ראש המועצה[:

מתייחס רק    2.1-דרים. אין דבר כזה שמתייחס להכול, למכונת טיאוט, לעובדי כפיים ולטנ  2.1  רגב:

 לרכב טיאוט או רק לעובדי כפיים או רק לטנדרים. הוא מתייחס לכל הסוגים. 

 קיבלנו את זה רגב, אתה צודק. דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

]מנכ"לית המועצה[: לגינון. התקציב   תהילה מימון  ורגב תתייחסו רגע לקיצוץ שהוצע פה  אריק 

הוא   של  מיל  1.5גינון  הוא  המוצע  הקיצוץ  שקלים,  מה    500יון  בבקשה  תתייחסו  שקלים,  אלף 

 המשמעות מבחינתכם ואחרי זה אנחנו נמשיך פה את הדיון.

שאחד מהם זה מנהל עבודה, עוד  9אז קודם כל, גם בגינון, אנחנו עובדים עם צוות של  אריק דושי:

יישוב אנחנו עם חרמשית שמחרמש אחד זה איש מים, אני החלפתי בגלל שהפסקנו ואין ריסוסים ב

גינון והיקפי עבודה לא מעטים, גם  את המדרכות, וגם פה, היישוב תל מונד הוא ישוב עם הרבה 

בעניין של גיזומים, כל העניין של חרמושים, גיזומי עצים, הדברים האלה גם, אנחנו משתדלים פעם 

לדים, ואתם רואים שאנחנו משתדלים בשבועיים להגיע לאותה נקודה, תוסיפו על זה בתי ספר, גני י

ובשיניים מגיעים לשם כבר. כל עובד שאנחנו נוריד כי אין פה קיצוץ יותר מדי, גינון שאתה מוריד 

אתה מוריד עובדים בעצם, וכל עובד שאנחנו נוריד בגינון יפתח לנו פער ולצמצם פער זה מאוד קשה  

נגיע לפיצוצי מים, אנחנו נאבד מים, ושיחים  אחרי זה לחזור חזרה לאותו מצב, יתחילו פערים, לא  
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יתחילו, צמחייה תתחיל לצאת בכל מקום, אם אנחנו יכולים לעבוד נקודתית אני חוזר ואומר אנחנו  

נקודה בזמן  יוצאת בידיים, בחרמשים, אם אנחנו לא חוזרים לאותה  לא מרססים, כל העשבייה 

 המצב בקלות יכול להתדרדר. אנחנו ממש על הקצה. 

 -מאה אחוז תודה. אני רק רוצה ת קדרון ]חברת מועצה[:עינ

 - אני רוצה לשאול משהו את אלדד. אלדד דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

רגע אני רוצה רק הבהרה את אריק לפני שהוא הולך. רק לוודא שהבנתי    מירב דין ]חברת מועצה[:

 אחד מהם מטפל במים? אריק?אנשי עבודה, כאשר    9אנשים,    9את המספרים. אמרת שבגינון יש לנו  

אמרתי שאחד מנהל עבודה, אחד איש מים שהוא גם עובד אבל הוא בעיקר איש מים,    אריק דושי:

 -ועובדים. השאר זה עובדים

 עובדי גינון שיש לנו בכל יום?  7השאר זה   מירב דין ]חברת מועצה[:

 כן.  אריק דושי:

 רבה.אוקיי. יפה. מצוין. תודה   מירב דין ]חברת מועצה[:

 - אבל לא יהיה אם יקוצץ רותם ריעני ]חבר מועצה[: 

 לא, אני רוצה להבין על מה.  מירב דין ]חברת מועצה[:

 תודה רבה לשניכם. תודה רבה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 - אחרי השאלה שלך אני רק רוצה לעשות עינת קדרון ]חברת מועצה[:

אלדד יש מצב שהכנסות המועצה כתוצאה מתוספת תושבים, תוספת   דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 אני יודע מה, יגדלו באחוז שניים מעבר למה שרשמת פה בהצעת תקציב? 

לא. אפילו לא בשקל. מתחתי את זה עד הסוף. מתחתי את זה לגבולות שמפה זה  אלדד חזי ]גזבר[:

 הופך להיות ממש הימור. ממש.
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 -אבל במהלך השנה הזאת  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

נלקח בחשבון. לקחתי בחשבון גם תוספת גידול, גם תוספת מדד, לקחתי בחשבון   אלדד חזי ]גזבר[:

תוספת מדד, לקחתי בחשבון את כל הדברים האלה ואם תראו בדוח הרבעוני נציג לכם בפעם הבאה  

 תראו שכמעט על השקל בארנונה.

מה אני מציע? שבמחצית השנה בוא נבחן את הנושא אם אז אתה יודע  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 -יש גידול, תוספת ואז נראה אולי

 וזה לא נעשה. 2022-גם זה אמרנו ב  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

 - כן. ואני רק עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - אמרנו שנעשה עדכון תקציב וזה כמובן  אבי אליהו ]חבר מועצה[:

]חברת מועצה[: יש   עינת קדרון  ואני אומרת שוב. במקומות שבהם  וזה אמרתי קודם  רגע.  נכון. 

אלף שקלים שלא יצאו ליעדם זה   300שינויים מהותיים בתקציב זה חייב להגיע לישיבת המליאה.  

 -. הדבר היחיד2023-קרה באני מצפה שזה לא י 2022-המון כסף בתקציב שוטף, כך היה ב

הדבר היחיד מהטיאוט והגינון במידה ויסתבר שהפגיעה היא אנושה או    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 משהו כזה בחצי שנה בואו נשב ונראה.

ונעשה, רגע. רק תיקון קטן ומבחינתי אפשר להצביע, זה שאם זה המצב    עינת קדרון ]חברת מועצה[:

, אני רוצה לעשות הפרדה בין הגינונים השונים באיזה שהוא מובן כי  ולאור מה שאני רואה בגנים

גנים איך הם   17-לא יכול להיות שאתם תגידו לי שהגנים נכנסים לשם, אתם מוזמנים לראות את ה

 - נראים, זה באמת

 .26? יש 17למה   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 יותר נכון צודקת סליחה. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 -עינת דווקא גנים שאני נכנס ינברג ]חבר מועצה[:דודו גר

 . אני בוותיקים. אז בוא תיכנס אלינו. 89-אז אתה כנראה בשכונות ה עינת קדרון ]חברת מועצה[:
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המועצה[: ]ראש  קפלן  ש  לין  רוצה  אני  הסעיפים   -טוב,  ליתר  יתייחס  אלדד  עינת?  עינת?  אלדד? 

 בבקשה אלדד.  תשהעלי

]גזבר[: חזי  ק  אלדד  אבין טוב  שאני  עינת  בעצם  שעשית  מה  עינת.  שעשית  מה  מבין  אני  כל  ודם 

 -15מלמעלה את הורדת את סך הכול ההכנסה המקבילה של ההנדסה, והורדת עוד  

מועצה[: ]חברת  קדרון  עשינו   עינת  קיצוץ  איזה  לך  עשיתי  רואה?  אתה  הפער,  את  לך  עשיתי 

 צריך להשלים בהכנסות.בהוצאות, מה הקיזוז בפועל שאפשר להשתמש, ואיזה פער 

עכשיו שימי לב שבאבטחת אירועים וסדר ציבורי כבר אישרתם, את עכשיו מוחקת   אלדד חזי ]גזבר[:

 -את זה

 -מה זה אישרנו? אבל זה  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 -זה בהיטל שמירה, את לא יכולה להעביר אותו ממקום למקום אלדד חזי ]גזבר[:

 זה הסעיף של היטל שמירה? עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - כן. את לא יכולה למחוק אותו. את מוחקת אותו את עושה אלדד חזי ]גזבר[:

לא לא לא. רגע רגע. סליחה, זה אמור להיות מקרן שהיא מיועדת רק לזה   מירב דין ]חברת מועצה[:

 וההוצאות לא יכולות להיכנס לשוטף.

מיליון שקלים   2-נכון. זה בדיוק זה. זה בדיוק בזה, בתקציב השוטף שלך של ה  אלדד חזי ]גזבר[:

 -שמחולק בדיוק לפי ההיטל שמירה

 אז למה זה פה?  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 * מדברים ביחד.

]גזבר[: חזי  הסעיפים    אלדד  בתוך  לכם  יש  אחר.  תקציב  אין  השוטף,  בתקציב  להיות  חייב  זה 

 -התקציביים

 -כל תקציב האבטחה הוא מ רג ]חבר מועצה[:דודו גרינב
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מיליון יש   114-, עינת תקשיבי לי. בתוך ה114-תן לי שנייה דודו עד הסוף. בתוך ה  אלדד חזי ]גזבר[:

 - מיליון שקלים שהם בדיוק ההיטל שמירה 2

 אנחנו נפתור את הבעיה. תקשיב תקשיב. אין שום  -אז תן לי אני רוצה  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - בעיה. אז יש לך

 לאחזקה, אי אפשר.  350-אי אפשר להעביר את זה גם מ אלדד חזי ]גזבר[:

רגע עינת. יש פתרון לזה.    -אם זה ככה אפשר לעשות אחרת. יש לך פה  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - אלף? אם לא נשתמש בו 360-יש את מוקד הרואה? שהוא מתוקצב ב

 אתה לא יכול לעשות משהו אחר. אתה לא יכול. אלדד חזי ]גזבר[:

 משרד הפנים אישר לך.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

המועצה[: ]מנכ"לית  מימון  אס  תהילה  של  אני  הכנסות  לקחנו  אם  לך.  שקלים    2ביר  מיליון 

מיליון, אני לא יכולה לעשות בהם מה שאנחנו רוצים.   2גוזר הכנסות של    2.79-מהתושבים, לקחנו, ה

 יש להם הגדרה. 

 אני רוצה לשאול אתכם.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 זה שאלה גזברית, היא לא משפטית.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אני אאזין אני פשוט כנראה הולך להגיד לך להמשיך לבן אדם שזה   דינסקי ]יועמ"ש[:עו"ד עדי ס

 העיסוק שלו. זה שאלה גזברית לחלוטין. 

אז אני אשאל אותך. מה זה משרד הפנים אישר? אישר את ההיטל נכון?   דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

הפנים אישר את תקציב המוק עכשיו שמשרד  יודעים מראש  אלף   360ד הרואה שזה  אבל אנחנו 

שקלים כאשר אני אומר לך כרגע שכמעט שלושת רבעי שנה לא נשתמש בכספים של המוקד הרואה  

 - כי אין מוקד רואה. כי כל הפרויקט של המצלמות ייקח לפחות עד סוף השנה, אז יש לך כסף ש

 אתה לא יכול להסיט את הכסף הזה לשום מקום. אלדד חזי ]גזבר[:

 אז מה אתה לא תשתמש בו? בר מועצה[:דודו גרינברג ]ח
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 אתה לא יכול. אלדד חזי ]גזבר[:

 סליחה, הבנתי, הבנתי.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 ממקום אחר, בסדר? 350-בסדר אנחנו נשלים את ה עינת קדרון ]חברת מועצה[:

וא אומר  לא לא לא. אני מסביר משהו אחר. אני רוצה להבין. מה שה  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 -360-בעצם שמאחר וזה רשום ומשרד הפנים אישר אי אפשר יהיה להשתמש בכסף של ה

 אני אביא אותו ממקום אחר. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

מוקד רואה. זה מה שהוא אומר שאי    360לא. כי מופיע בתקציב השוטף    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 יהיו לא מנוצלים.ש 360אפשר כי משרד הפנים אישר בסעיף הזה 

 זאת נקודה טובה.   מירב דין ]חברת מועצה[:

 אז לא הולכים לעשות את זה? עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 -לא. כי עוד לא עשו את מכרז המצלמות. עד שהמכרז ועד ש דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 יש דברים שאנחנו כן לקחנו בחשבון. אלדד חזי ]גזבר[:

 זה מופיע בתקציב?   מועצה[:מירב דין ]חברת 

 - כן. אז תורידו מהדבר הזה. עכשיו שירות משפטי שוטף אלדד חזי ]גזבר[:

 - תורידי את זה אני יודע ממה? תורידי את זה מ דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 - אי אפשר לקצץ משכורות של הנהלה, אי אפשר לקצץ שכר, פשוט לא יכולים אלדד חזי ]גזבר[:

 מה זה לא יכולים? הדוברת עוזבת ראינו פרסום בפייסבוק. רת מועצה[:עינת קדרון ]חב

 -על סמך מה? א' את לא יודעת על סמך מה אלדד חזי ]גזבר[:

 הערכתי, אתה תגיד לי בדיוק מה עלות השכר השנתית שלה. עינת קדרון ]חברת מועצה[:
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 - עינת, עינת, לא ניתן  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -זאת ההצעה שלי כרגע, אין פה עינת קדרון ]חברת מועצה[:

שנייה שנייה שנייה. קודם כל בעניין הדוברות. מבנה ארגוני שהוא איך    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

נעשו   בו,  לקצץ  ניתן  לא  רשות,  בכל  הבסיסי  וזאת    תניסיונולהגיד?  אחרות  ברשויות  כבר  כאלה 

ניתן לקצץ בסעיף כזה של מבנה ארגוני, זה לא  אמירה שהתקב לה ממרכז השלטון המקומי. לא 

 -אסטרטגיה זה לא שום דבר, אי אפשר

 בחורה צעירה עם שכר נמוך. ותיקח דוד חיות ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 אלדד בבקשה.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אלף שקלים   220-200שקלים, אי אפשר.  אלף    150הוצאות אחרות אי אפשר לקצץ    אלדד חזי ]גזבר[:

זה כספים שאנחנו מחויבים לאיגודים מקצועיים. מועדון "שלך", כל הדברים האלה, אי אפשר אתם  

לא יכולים לקצץ. יש פה עובדים שמשלמים להם כסף עבור עבודות מקצועיות אתם לא יכולים, לא  

 יכולים, זה כסף של העובדים.

 מה אתה רוצה ממני? -ו אז תעלו. אני סיימתי. אני לאנ עינת קדרון ]חברת מועצה[:

שמעת מה שהוא אמר עכשיו? כי זה הצעה שלך, זה מאוד חשוב. אי אפשר   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 -לפגוע

 שמעתי כן. אפשר למצוא פתרונות להכול תאמינו לי. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 פגוע בכלום, בואו. לא נקבל את האי אפשר ל   מירב דין ]חברת מועצה[:

 תנו לי לסיים. אלדד חזי ]גזבר[:

 בבקשה, תסיים.   מירב דין ]חברת מועצה[:
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שירות משפטי מיוחד חד משמעית אי אפשר, כל העתירות המנהליות שלנו, כל    אלדד חזי ]גזבר[:

העתירות זה בעצם הסעיף הזה. אתם מוחקים את זה זה בעצם אתם אומרים שלא יהיו עתירות  

תל מונד שזה לא נכון, זה לא יקרה, אז אי אפשר. משפטיות הנדסה גם, יש לנו פה המון    יותר נגד

 -דברים שקשורים למקרקעין המון

 בקיצור אי אפשר להוריד כלום, לשנות כלום.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

ודברים כאלה זה בדיוק עינת מניעת פגיעת נכסים אמרתי לך שיש לנו פה מדידות    אלדד חזי ]גזבר[:

 הסעיף הזה.

 -אבל זו ההצעה שלך למה אתה סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

אני חייב להסביר מה אתם מציעים. יש דברים שאני כבר אומר לכם אי אפשר    אלדד חזי ]גזבר[:

 - מיליון 80-להציע, יכולים להציע להעלות ארנונה ב

וזהו.   סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[: אז אתה תגיד למשרד הפנים שאתה לא מקבל את זה 

 י לא מקבל את זה וזהו. יאללה בואו נמשיך הלאה. אנחנו יודעים מה הסדר. אתה כגזבר תגיד אנ

תנו לי לסיים אני תיכף מסיים. ליווי חשבונאית ניהול עצמי ותקציבן זה דברים    אלדד חזי ]גזבר[:

של   ברמה  אפילו  להם  בודקים  לגפן,  שקשור  מה  לכל  מומחה  שהוא  ביועץ  נעזרים  הספר  שבתי 

שאנחנו חייבים אותם,   המשכורות של התלושים בודקים, תיכון יש לנו תיכון מאוד גדול, זה סכומים

 - שבית ספר חייב אותם

 זה לא סתם. זה נוצל שליש או משהו. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 אחוזים.  100-לא נכון, הראתי לך כשהיית אצלי שזה נוצל ב אלדד חזי ]גזבר[:

מועצה[:  ]חברת  דין  הנתונים    מירב  לנו את הנתונים המלאים. לא מקבלת. תשלח את  אז תשלח 

 ונראה.
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בטיחות בדרכים זה מול הכנסה עינת אתם תצטרכו למחוק פה הכנסה במקביל,    אלדד חזי ]גזבר[: 

אתם לא יכולים, זה מימון של הרלב"ד, בטיחות בדרכים זו הוצאה שהרלב"ד מממן לנו. תוכנית  

 -תקשוב אמרנו בסדר וכל שאר הדברים הקטנים עוד 

חנו צריכים את הנתונים ממך לראות כמה  אלדד בכל הכבוד הראוי אנ  מירב דין ]חברת מועצה[:

נוצל, כמה נשאר, בכל סעיף, כדי שנוכל לעשות את זה בצורה מיטבית, אחרת נעביר את זה ככה  

ואתה תצטרך ללכת למשרד הפנים ולהגיד אין לזה כיסוי, וחבל. אנחנו רוצים לחסוך לך את העבודה  

 ט שיש.ורוצים להתקדם. פשוט תשלחו את הנתונים, זהו, הכי פשו

 איבדנו כיוון חבר'ה.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

סעיפים בקצרה ממש. יש פה גם את הנושא    3-אני רק אתייחס ל  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 -של היועצים המקצועיים, יש לנו יועצי תנועה, יועצי שימור, יש

 אל תשתמשי ביועצים מבחינתנו.  סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 -אין לנו דרך לא להשתמש תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

התקציב שאתם מציעים אפשר לעשות אותו? רק התקציב? רק    כאילו רק  דוד חיות ]חבר מועצה[: 

מה שאתם מציעים? מנכ"לית המועצה אם אני לוקח מנכ"לית אחרת וגזבר אחר ואומר להם קחו 

 ותעשו הם יכולים לעשות? כן או לא?

 מצביעים או שאני הולך. אני לא יושב פה יותר.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 נחנו נבדוק את זה. א  דוד חיות ]חבר מועצה[:

אם ועדת תנועה תחליט עכשיו לשים מעבר חצייה היא לא יכולה    תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 לעשות את זה בלי יועץ תנועה.

 ואם ועדה למצטיינים בספורט רוצה להחליט את לא נותנת לה הזדמנות.  דוד חיות ]חבר מועצה[:
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דקות תספרו אני לא   3קשה לסיים? אני מתפרצת,  דוד אפשר בב  תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

דקות. אז הנושא הזה של יועצים כן זה חשוב, אתם לא מסכימים זה בסדר, אנחנו לא יכולים    10

 לממש שום דבר כמעט בלי יועץ תנועה וזה משהו נדרש.

 יועץ תנועה זה בסדר, יש הרבה יועצים, ראינו רשימה של יועצים.  מירב דין ]חברת מועצה[:

שנייה מירב תנו לי לסיים. קיבלתם את רשימת היועצים תעשו    תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

אחוזים מהתקציב הזה. זה דבר ראשון. לגבי   80או  70בדיקה ביניכם לפני שאתם מבקשים להוריד 

שקלים לעובדים שכוללים טיול, הדרכת מנהלים ומתנות לעובדים ויש פה   50,000העובדים, יש פה  

שקלים של ליווי לצורך הערכת עובדים כן אנחנו צריכים לעשות הערכת עובדים ולגרום   10,000ולי  א

 למערכת להתקדם קדימה. כמו שעושים בכל ארגון. אני מדברת על מה שכתבתם פה. משאב אנושי. 

 הלך לייעוץ ארגוני. 30,000 עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - שקלים כולל 50,000ברת על אני מד תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 אלף שקלים הלך לייעוץ ארגוני. 30 עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 האלה כוללים. 50-שנה שעברה. אני מדברת מה ה תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

, שלא נדבר על זה שיש סעיף  50, את לא צריכה  20-אז השתמשתם ב  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 מיוחד לסייעות. 

אבל אפשר שנייה את הסעיף האחרון בבקשה? יועץ משפטי אתם   ה מימון ]מנכ"לית המועצה[:תהיל

 - מבקשים להוריד מ

 לא רוצים להוריד.  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 אלף שקלים. 250-ל  450-מבקשים מ תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

 מה הבעיה בזה?  סיגל זהבי שמבירו ]חברת מועצה[:

 מה הבעיה? ר מועצה[:דוד חיות ]חב
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 תשלמי דרך החברה הכלכלית מה הבעיה?  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 אין בעיה נשלם דרך החברה הכלכלית, נעשה דברים לא חוקיים.   תהילה מימון ]מנכ"לית המועצה[:

למה? ההפך. היא לא תגיד נעשה דברים לא חוקיים. אני רוצה להדגיש.    מירב דין ]חברת מועצה[:

 -לא רק שאנחנו לא נגיד לכם לעשות דברים לא חוקיים חלילה, אלא

 - מירב תני לה לסיים עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

מועצה[: ]חברת  דין  עדי  מירב  רוצה    -שנייה,  רק  אני  נכתב,  זה  לפרוטוקול  תקשיב.  משנה.  לא 

, אין דבר כזה שאנחנו נגיד לכם דברים לא חוקיים, ההפך. לא רק שאנחנו אומרים לכם להבהיר

זאת   ועל  ההפך.  בדיוק  זה  כחוק,  שתפעלו  רוצים  אנחנו  חוקיים,  לא  דברים  לעשות  לא  חלילה 

 המלחמה.

 מירב זה מה שהיא חידדה. תהילה בבקשה.   לין קפלן ]ראש המועצה[:

משפט אחרון שלי. היועץ המשפטי גם אם תעשו בדיקה, נעסיק  המועצה[:תהילה מימון ]מנכ"לית 

יועץ משפטי פנימי, זה לא עולה פחות מהסכום שנמצא פה. יועץ משפטי עשינו עכשיו חישוב עולה  

 -אלף שקלים, תעשו חישוב 27ברוטו של 

 - את צודקת. מצד שני  מירב דין ]חברת מועצה[:

 - לא תצטרכי מצד שני עינת קדרון ]חברת מועצה[:

אני מבקש להעיר משהו. תהילה בואי אני אסביר לך. שנתיים וחצי אני   דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

מבקש להתמקד במציאת מקורות להגדלת התקציב הרגיל. היה פה פרויקט שנקרא בין המושבים 

לנו   להכניס  ובערך    50שיכל  וזה,  השבחה  כספי  שקלים  ה  3מיליון  לתקציב  שקלים  רגיל.  מיליון 

פספסנו אותו, לא בגללי, לא בגללך את לא היית פה, אז אם אנחנו לא נאלץ פה לחפש מקורות למימון 

 והגדלת התקציב הרגיל אז אני חושב שאנחנו נחסל את כל כספי התב"ר ולא נבצע שום פרויקט. 

 - נכון נכון נכון אז בעניין  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 מאוד. צודק  עינת קדרון ]חברת מועצה[:
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דודו. דודו. בעניין ההערה שלך, אז קודם כל אתה צודק שחשוב מאוד    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

לחלוקת   הבקשה  את  הגשנו  שאנחנו  שוב  אדגיש  אני  הסיבה  זו  נוספים,  הכנסה  מקורות  לייצר 

, עם  89הכנסות, זאת הסיבה שגם התקדם המרכז המסחרי הנהדר עם יזמים מאוד רציניים באזור  

ם של בין המושבים כמו שאתה אני מניחה יודע לא היו הבנות עם המועצה, לא בעניין הגובה,  היזמי

לא בעניין חילופי שטחים, בעניין המסחרי. הם אגב הגישו שוב אוקיי וכמו שאמרתי אני אעדכן על 

 - זה בישיבה הבאה כמו שביקשתם. בעניין ההצעות

 * מדברים ביחד.

גינון, ככה נראית   3-ה אלי כהן, עם הככה נרא  דוד חיות ]חבר מועצה[: גינון, אין  מיליון שקלים 

שכונת אלי כהן ואת צריכה להתבייש. שנה וחצי החלטת מליאה והחלטת דירקטוריון חברה כלכלית  

תסתכלו   להתבייש.  צריכה  את  לך.  אין  ולטפל  להוציא  אבל  לך  יש  ליועצים  וכסף  ממומשות  לא 

י לך, יועצים, הם לא צריכים לקבל שקל. השכונות צריכות  התושבים ככה נראות השכונות. תתבייש

 אלף שקלים. 750? 400אלף שקלים, איזה  450-לקבל את כל ה

 - הסבירו לך גם את זה. אנחנו נצא עכשיו  לין קפלן ]ראש המועצה[:

הסבירו לי גם את זה? את צריכה הסבר! יש לך החלטת מועצה שאת לא    דוד חיות ]חבר מועצה[:

החלטת חברה כלכלית שאת לא מממשת, את באת להסביר פה למה את לא מסוגלת    מממשת, יש

 לממש? פעם אחת?

 דקות.   5-דוד אתה יכול להמשיך ולצעוק כראות עיניך, עכשיו אנחנו נצא ל  לין קפלן ]ראש המועצה[: 

 דקות תצביעי חבל על הזמן שלך. 5אין  דוד חיות ]חבר מועצה[:

דקות הפסקה, אנחנו נתייעץ, נראה מה אפשר לעשות ואחר כך   5-נצא ל  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 נחזור לדיון.

 * הפסקה. 

אז אני אגיד כמה מילים ואחר כך תתייחסו אתם. אז אני ככה מסכמת.    לין קפלן ]ראש המועצה[: 

התקציב שהצעתם כולל בתוכו שינויים מאוד מאוד דרמטיים. האחד מהם זה לקצץ בחצי את כלל  

גדולה הניקיון של הי פגיעה מאוד מאוד  ויגרור אחריו  לעשות,  ניתן  לא  ישוב שזה משהו שכמובן 
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שבו   מהמצב  אחורה  אותנו  יחזיר  בעצם  זה  שליש,  של  קיצוץ  ונטיעות  בגנים  לתושבים.  בשירות 

באותה  ביישוב  כאן  שהיה  ההרס  כל  את  לשקם  בשביל  גנים  לשדרוג  מהתב"ר  חלק  כאן  אישרנו 

אני    ם הקיצוץ והניקיון יחזיר אותנו אחורה לאותו מצב של הזנחה.תקופה של קדנציה קודמת ובעצ

אזכיר שעוד לא סיימנו לשדרג את הכול ושהמשך התב"ר הזה עדיין לא אושר. אז יש כאן ממש 

אלף באבטחת אירועים וסדר ציבורי זה אומר שלא יהיו   350הליכה אחורה. הנושא של קיצוץ של  

מאיתנו לא רוצה, אני בטוחה בזה כי זה כל תקציב אבטחת מה שאף אחד    םיישובייכאן אירועים  

זה   של  לנושא  וגם  תתייחסו  שאתם  אשמח  שאני  נושאים  עוד  כאן  יש  שלנו.  השנתי  האירועים 

 שהתקציב צריך להיות מאוזן בסופו של דבר. 

אלף שקלים, אי אפשר להגיש    400-כן קודם כל התקציב עצמו לא מאוזן באזור ה  אלדד חזי ]גזבר[:

 - ציב לא מאוזן מהבחינה הזאת זה לא אפשריתק

 תיכף אני אאזן לך אותו, הלאה. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

נתחיל מזה. לגבי כמו שלין אמרה הקיצוץ בטיאוט וניקיון ובגינון זה משהו שיהיה    אלדד חזי ]גזבר[:

קטסטרופלי ליישוב, אני מתמודד איתם היום המצב של היום שעולים אליי כל הזמן לרגל כל הזמן 

לנסות למצוא פתרונות למצב היום, אם אנחנו נקצץ בסכומים שאתם מבקשים זה פשוט באמת מכת 

זאת ליישוב מבחינת הניקיון והגינון, ממש ממש מכת מוות ואמר לכם את זה גם  מוות מהבחינה ה

דושי. מבחינת המשפטי זה לא יכול להיות, אין מצב שאנחנו והמועצה פה תהיה בלי שירות משפטי,  

 -כל העתירות שאנחנו בעצם עובדים עליהן, לא ניתן, לא ניתן לקצץ

שאתה אומר? אתה חבר מועצה? לא הבנתי. אתה זה עמדה משפטית מה    דוד חיות ]חבר מועצה[:

תתייחס לנושא תקציבים. אל תביע את דעתך האם המועצה צריכה או לא צריכה יועץ משפטי כן או  

 לא. זה סמכות שלנו חברי המועצה, אל תתערב. 

 - דוד אני רוצה להזכיר לך שלגזבר יש אחריות  לין קפלן ]ראש המועצה[:

זבר, אתה תגיד יש בחוק משהו, יש בחוק משהו שמונע מאיתנו חברי  אתה ג  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 אלף שקלים? 100אלף שקלים או  200המועצה להחליט שזה 

 -יש לך חוזה אלדד חזי ]גזבר[:
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 -חוזה יש לו סעיפי התרה. זה לא דוד חיות ]חבר מועצה[:

 - יש לך גם אחריות אישית  לין קפלן ]ראש המועצה[:

 לחוזה יש סעיף התרה.  :דוד חיות ]חבר מועצה[

 דוד זה מיותר. הוא יכול להגיד מה שהוא רוצה.   מירב דין ]חברת מועצה[:

 יכול להגיד אבל לא צריך להתעסק כעובד מועצה שלא יביע את דעתו.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -אני אגיד  לין קפלן ]ראש המועצה[:

דוד אתה צודק בנקודה אחת. מאשרים תקציב כמו שהוא. לא לוקחים   דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

בחשבון שום התקשרויות. התקשרות שהייתה קיימת צריך לעדכן אותה לפי תקציב מאושר. אבל  

 -צריך גם לראות אם פה בהצעות האלה יש איזה הגזמה

 בסדר, זה אני מקבל.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

 -י מציע שאחרי חצי שנהואנ דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 זה אני מקבל אין בעיה.  דוד חיות ]חבר מועצה[:

אם יש יותר הכנסות, אם אין הכנסות, אם צריך לאשר, אבל כרגע אני    דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 -אין שום דרך אחרת -אומר בסדר אם רוצים לאשר משהו מתוך מה שאני מבין צריך לאשר

אציין שחוות הדעת של הגזבר היא קריטית גם מבחינת משרד הפנים, אני    לין קפלן ]ראש המועצה[:

דעת מקצועית. בבקשה  חוות  זה  פה  נותן  ולכן מה שהוא  לביצוע התקציב  לו אחריות אישית  יש 

 אלדד.

המשכנו הלאה לגבי מה שמאוד חשוב לגבי הליווי חשבונאי בתקציב זה הדברים    אלדד חזי ]גזבר[:

עדיהם, לא יכול. הוא חייב מישהו שיעשה לו מיצוי תקציבי אחרת הוא שהתיכון לא יכול להתנהל בל

בכל מה שקשור למיצוי תקציבי חינוך. זה פשוט זה מול   תלגירעונוומועצה פה תגיע    תלגירעונויגיע  

 הכנסה. וכמובן מה שהזכרתי קודם עם התקציב שלא עומד. פשוט לא מאוזן. 
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  - חסות מאוד קצרה ומבחינתי אפשר להצביע. אני לאטוב אני רק התיי עינת קדרון ]חברת מועצה[:

אני רוצה להגיד באופן כללי שצריך לשים לב התקציב הזה כמו שאני התחלתי ואמרתי זה תקציב  

מדיניות, יכול להיות שהוא לא זה ואפשר להתווכח על סעיף כזה או אחר תיכף אני אגיד לך איפה 

תגיד לי את הסעיף וכו', אבל התקציב הזה כן בא  שנוכל להצביע, אתה    400אתה יכול להוסיף עוד  

להגיד אמירה של איך אנחנו חושבים שהכספים וגם אם הוא לא מוצא חן נצביע עליו כי זה מה שאני  

אני   אז  היום  תקציב  יעבור  לא  אם  אבל  היום  לעשות  שצריך  חושבת  אישית  אני  לפחות  חושבת 

יא הצעת תקציב שעונה לרוח הדברים  מזמינה אתכם לקחת את רוח הדברים שנאמרים פה ולהב

שנאמרים פה עם הדיוקים שלך והאחוזים פה ושם ומה אפשר ומה אי אפשר. זה הבקשה שלי לפעם 

רק לאזן כדי שנוכל להצביע תגיד לי בבקשה איפה    400הבאה אם אנחנו לא נצליח להעביר. לגבי  

ות ותגיד לי סעיפים ומשם סעיפי כוח אדם שיש שם כמה מאות שעות נוספות אחד במחלקות השונ

 . 400-תוריד את ה

 את לא יכולה. אלדד חזי ]גזבר[:

 למה אני לא יכולה?  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 כי זה הרעת תנאים. אלדד חזי ]גזבר[:

 שעות נוספות זה הרעת תנאים? עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 - ככה שעותכן אם יש עובד שהוא יודע שהוא עובד ככה ו אלדד חזי ]גזבר[:

בוא אלדד עזוב אותך נו. אתה נותן תשובות לא נכונות. זה לא חלק   דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 מתוך משכורת שעות נוספות.

 -אי אפשר לקצץ אלדד חזי ]גזבר[:

 - לא שאני בעד להוריד את הסעיף הזה כן? ולפגוע דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

כל פעם אתה חוזר בדיוק על מה שאמרת בישיבה הקודמת. לא מאוזן,  דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 -לא מאוזן
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 תביא אותו מאוזן פעם הבאה, לאזן אותו בדיוק. צודק דודו תודה רבה.   עינת קדרון ]חברת מועצה[:

טוב היות וההצעה הזו יש בה פגיעה דרמטית ומהותית בשירות לתושבים    המועצה[:  לין קפלן ]ראש

אז אנחנו נעלה להצבעה את ההצעה המקורית. נאמר גם מה הגמישות שכן אפשרית לעשות בתקציב.  

זה ברמה של מאות אלפי שקלים בודדים, זה הגמישות שניתן לעשות בתקציב, בוודאי שאי אפשר  

 ון שקלים ולפגוע דרמטית בשירות לתושבים שלנו. אז אני מעלה להצבעה.וחצי מילי 3-להגיע ל

 מיליון שקלים?  3.5 דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

 אז אני מעלה להצבעה את התקציב שהוגש. מי בעד?   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 אף אחד לא מגיש את התקציב שאנחנו מגישים? מירי פלג וילונסקי ]חברת מועצה[:

 - אנחנו רוצים להעלות קדרון ]חברת מועצה[:עינת 

לא, אני לא יכולה להעלות להצבעה תקציב שיש בו פגיעה כל כך דרמטית   לין קפלן ]ראש המועצה[:

 בשירות לתושבים ואנחנו לא נעלה אותו. אי אפשר להעלות אותו והוא גם לא מאוזן.

 -גלת לעשות את זהאת אמורה להיות מסו -רגע על פי חוק  מירב דין ]חברת מועצה[:

 -את צריכה להעלות אותו והם יכולים ללכת למשרד הפנים דוד חיות ]חבר מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 -אלף פחות 100תעשה  400, 500, 500, 550אז פשוט במקום  עינת קדרון ]חברת מועצה[:

אני מקריא   עינת מי שמגיש את התקציב זה הגזבר, בהתאם להנחיות,  עו"ד עדי סדינסקי ]יועמ"ש[:

פי    206סעיף   על  עירייה  התקציב  הצעת  את  יכין  הגזבר  המועצות.  על  גם  שחל  העיריות  לפקודת 

 -הנחיות ראש העירייה וראש העירייה יגישנה לאישור המועצה. זה לא תקציב מול תקציב

 לא נכון. עדי אנחנו עושים את זה פעם שלישית.   מירב דין ]חברת מועצה[:

 * מדברים ביחד.

 את התקציב.  יהעליתהגענו אז מירב בפעמים הקודמות להסכמה ואני   פלן ]ראש המועצה[:לין ק
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 -אין בעיה, תלכו למשרד הפנים דוד חיות ]חבר מועצה[:

 שיהיה לפרוטוקול שהגשנו תקציב חלופי.   מירב דין ]חברת מועצה[:

 - אנחנו רוצים להעלות להצבעה כמו שזה דודו גרינברג ]חבר מועצה[:

אני מעלה להצבעה את התקציב המקורי. מי בעד? רותם, לין, מי נגד?   ]ראש המועצה[:לין קפלן  

 דודו, אבי, מירב, מירי, עינת ודוד. הישיבה ננעלת. 

 

 אני מבקשת להעלות את זה. עינת קדרון ]חברת מועצה[:

 היועץ המשפטי נתן חוות דעת שלא, לכן הישיבה ננעלת.  לין קפלן ]ראש המועצה[:

אז אני אומרת שוב. אני מבקשת שנייה לפני שהמליאה פה מתקפלת   עינת קדרון ]חברת מועצה[:

והולכת ובאמת כולם עייפים. אני אומרת שוב, אם יש פה כוונה למישהו מכם כי אתם אלה שיושבים  

על הדבר הזה לא אני עובדת בדבר הזה, להעביר תקציב, אני מבקשת להביא תקציב חלופי ברוח 

 -א חלופי, תקציב אחר. לילךהדברים האלה. אחרת זה לא 

 * מדברים ביחד, הישיבה ננעלה. 
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